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مدیر منطقه ۷ شهرداری اصفهان گفت: با توجه به نوساز بودن قسمت عمده ای 
از سطح شهرداری این منطقه و نبود المان های هویتی و بصری شهر اصفهان 
در آن، لزوم احیای هویت تاریخی شهر اصفهان در طراحی شهری منطقه بیش 

از پیش به چشم می آید.
مهدی سلطان آقایی با اشــاره به دیدار شــهردار اصفهان از بافت فرسوده این 
منطقه در محله فدکیه اظهار کرد: تلاش داریم تا با همکاری و مشارکت فعالان 
ساخت وساز در منطقه نسبت به احیای هویت تاریخی شهر اصفهان در محلات 
جدید این منطقه و در بازسازی بافت فرســوده منطقه اهتمام ویژه ای داشته 
باشیم. وی افزود: در بعضی مناطق شهر همچون مناطق یک، ۳ و ۱۱ المان های 
بصری و هویتی مختلفی به چشم می خورد و آثار تاریخی بافت تاریخی گذرهای 
فرهنگی و تاریخی شهر اصفهان در این مناطق به وضوح مشهود است، اما در 
بعضی مناطق شهری همچون منطقه ۷ هیچ هویت بصری و المان تاریخی از 
شهر اصفهان یافت نمی شود و این مهم مورد تأکید سازندگان، مشارکت کنندگان 

و طراحان حوزه شهری قرار خواهد گرفت که با احیای این هویت در بافت جدید 
بتوانیم گام کوچکی در مسیر تحول و آشکارسازی هویت تاریخی شهر اصفهان 

برداریم.
مدیر منطقه ۷ شهرداری اصفهان گفت: ساخت یک مجموعه فرهنگی-مذهبی 
و استفاده از ظرفیت موجود در مسجد بزرگ بقیه ا... الاعظم در خیابان شهید 
احمدی برای احــداث یک مجموعه فرهنگی و ورزشــی دیگــر در این محله 
برنامه ریزی شده و در سال آینده قسمتی از آن ها به شهروندان تقدیم خواهد 
شد. سلطان آقایی با اشاره به مشارکت شــهرداری در بازسازی بعضی اماکن 
فرهنگی و مذهبی منطقه همچون مســاجد منطقه ادامه داد: در نظر داریم تا 
در هر محله این منطقه یک هویت تاریخی به عنوان هویت شهر اصفهان احیا 
یا ساخته شود. وی خاطرنشان کرد: با نظر معتمدان و مؤثران محله فدکیه در 
شهرک کوثر و با حضور خیران در صدد ساخت یک مسجد و مجموعه فرهنگی 
ورزشی هستیم که روند تکمیل یا احداث آن در ســال آینده آغاز خواهد شد، 
برای احداث این مجموعه زمینی با مشــارکت خیران در نظر گرفته شده که در 
مرحله طراحی و احداث است. مدیر منطقه ۷ شــهرداری اصفهان با اشاره به 
پیاده معابر فرعی محله فدکیه گفت: مجموعه فرهنگی مذهبی واقع در مسجد 
صاحب الزمان)عج( و حسینیه آن از مجموعه های فرهنگی فعال منطقه است 
و شــهرداری نیز به نوبه خود وظیفه دارد تا از اقدامات آن و درخواســت مکرر 
شهروندان حمایت بکنند. سلطان آقایی افزود: احداث مجموعه ورزشی روباز 
در باغ فدک برای تحقق توسعه و تحقق تسهیل دسترسی جوانان به زمین ها و 

اماکن ورزشی در نظر گرفته شده است.
وی ادامه داد: با توجه به نوســاز بودن قســمت عمده ای از ســطح شهرداری 
منطقه ۷ و نبود المان های هویتی و بصری شهر اصفهان در این منطقه، لزوم 
احیای هویت تاریخی شهر اصفهان در طراحی شــهری منطقه بیش از پیش 

به چشم می آید.

مدیرعامل سازمان پایانه های مسافربری شهرداری اصفهان گفت: هم زمان 
با هفته حمل ونقل و رانندگان، سازمان پایانه های مسافربری شهرداری این 
کلان شهر با نصب بنرهایی حاوی پیام های فرهنگی در پایانه ها، تلاشگران این 

حوزه را گرامی داشت و از خدمات آن ها تقدیر به عمل آورد.
ابوالفضل توکلی در گفت وگو با خبرنگار »ایمنا« با اشــاره به برنامه های اجرا 
شده در پایانه های مسافربری شهر اصفهان به مناسبت هفته حمل ونقل اظهار 
کرد: در این برنامه ها از رانندگان و تلاشگرانی که در بخش های مختلف، به ویژه 
در پایانه های مسافربری و معاونت های مرتبط با حمل ونقل فعالیت می کنند، 

تجلیل به عمل آمد.
وی افزود: مراســم تجلیل از این فعالان عرصه حمل ونقل در ســالن اصلی 
پایانه مســافربری صفه برگزار شــد و طی این برنامه، به خادمان این حوزه، 
نشان خدمت، لوح تقدیر و شاخه گل اهدا شد و به دلیل قرار گرفتن در هفته 
پایانی آذر، مدیران پایانه ها نیز با حضور خود، لوح تقدیر ویژه ای را به رانندگان 

اهدا کردند.
مدیرعامل ســازمان پایانه های مســافربری شــهرداری اصفهان با اشاره به 
اهمیت رانندگان تاکسی های برون شــهری و اتوبوس های بین شهری تأکید 
کرد: این روز فرصت مناســبی برای قدردانی از تلاش های بی وقفه رانندگان 

شاخص است.
توکلی گفت: به طور ویژه، یاد و خاطره ۱۰ راننده شاخص برون شهری که در دوران 
دفاع مقدس جان خود را تقدیم انقلاب کردند، گرامی داشــته شد و به همین 
مناسبت، جمعی از مدیران، معاونان و مسئولان در پایانه ها با حضور در گلستان 

شهدا، بر سر مزار این شهدای بزرگوار ادای احترام کردند.
وی ادامه داد: با هدف گســترش فرهنگ اهدای خون و ترویج مســئولیت 
اجتماعی، مدیران، معاونان و مسئولان پایانه های مسافربری این کلان شهر با 
حضور در مرکز انتقال خون پل خواجو، اقدام به اهدای خون کردند که این اقدام 

به عنوان نمادی از تلاش های فرهنگی در حوزه حمل ونقل به شمار می رود.
مدیرعامل سازمان پایانه های مسافربری شهرداری اصفهان خاطرنشان کرد: 
در پایانه های مسافربری، با نصب بنرهای حاوی پیام های فرهنگی و مرتبط 
با روز حمل ونقل، این مناسبت گرامی داشته شد و تلاش شد تا از فعالان این 

حوزه به بهترین شکل ممکن تقدیر شود.
توکلی گفــت: در این مراســم به طور ویــژه از کارکنــان حــوزه حمل ونقل و 
خانواده های آن ها که به صورت بیست وچهارساعته در خدمت رسانی مشغول 
هستند، تقدیر و تشکر شد و خدمات رسانی شبانه روزی در روزهای تعطیل و 

روزهای ویژه، مرهون فداکاری این عزیزان است.
وی ضمن قدردانی از خانواده های کارکنان حوزه پایانه های مســافربری و با 
تأکید بر نقش مهم آن ها در پشــتیبانی از فعالیت های شــبانه روزی افزود: 
امیدواریم با تلاش فعالان حوزه حمل ونقل، مســافران و شهروندان بتوانند 

سفرهایی ایمن، بدون خطر و همراه با آرامش را تجربه کنند.

مدیرعامل آبفای استان اصفهان گفت: تعامل و همکاری منسجم و دوسویه میان 
آبفای اصفهان وچهارمحال و بختیاری منجر به توسعه خدمات رسانی به مردم در 

این دو استان می شود.
به گزارش »مهر«، ناصر اکبری در نشستی با مدیرعامل آبفای استان چهارمحال 
و بختیاری بر تقویت علمی بدنه کارشناسی تأکید و اظهار کرد: شرکت های آبفا در 
استان های همجوار می توانند با ارتباطات سازنده ای که در رده های مختلف شغلی 
و در بدنه کارشناسی و مدیریتی برقرار می کنند، زمینه های ارتقای شرکت های آبفا 

را در ابعاد مختلف فراهم سازند.
وی تبــادل تجربیات و دانــش را یکی دیگــر از مزیت های تعامــل و همکاری 

شرکت های صنعت آبفا دانست و گفت: بدون شــک با تعامل بیشتر، تجربیات 
و دانش ارزنده ای میان فعالان صنعت آبفا مبادله می شــود که در نهایت ارتقای 

دانش را در این صنعت به همراه دارد.
مدیرعامل آبفای اســتان اصفهان با اشــاره به قرابت فرهنگی و اجتماعی این 
دو اســتان گفت: تعامل و همکاری منسجم و دوســویه میان آبفای اصفهان و 
چهارمحال و بختیاری منجر به توسعه خدمات رسانی به مردم در این دو استان 
می شــود. اکبری تقویت و بالندگی صنعت آبفا در کشــور را مستلزم همکاری و 
تعامل دانش و تجربه شرکت ها با یکدیگر دانســت و تصریح کرد: شرکت های 
آب و فاضلاب با انتقال دانش و تجربه، می توانند آسان تر و راحت تر بر مشکلات 

موجود در اقصی نقاط کشور غلبه کنند و این امر در نهایت رشد و بالندگی صنعت 
آبفا را در کشور رقم می زند.

در ادامه این نشســت مدیرعامل آبفای چهارمحال و بختیاری با اشــاره به مهار 
بحران آب در سال ۱۴۰۱ گفت: شرکت آبفای استان با مدیریت مهندس اکبری 
نقش بسزایی در مهار بحران استان چهارمحال و بختیاری در سال ۱۴۰۱ حاصل از 

گل آلود شدن چشمه کوهرنگ داشت.
محمد کریمی شیاسی افزود: انتظار می رود از این پس تعامل و همکاری میان 
آبفای اصفهان و چهارمحال و بختیاری بیش از گذشته صورت گیرد تا زمینه های 

خدمات بهتر و پایدار به مردم در این مناطق بیش از پیش میسر شود.

مدیر منطقه ۷ شهرداری اصفهان خبر داد

لزوم احیای هویت تاریخی در طراحی شهری منطقه ۷ اصفهان
مدیرعامل سازمان پایانه های مسافربری شهرداری اصفهان خبر داد

نصب پیام های فرهنگی در پایانه های اصفهان به  مناسبت هفته حمل ونقل

مدیرعامل آبفای استان اصفهان:

تعامل منسجم صنعت آبفا به توسعه خدمات رسانی به مردم استان های همجوار می انجامد

پیش بینی های هواشناسی می گوید: در نخستین روزهای زمستان، برف و باران  اصفهان را فرا می گیرد  

تو را من همچنان چشم در راهم!
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انتقال زندانیان اتباع، فرصت مناسبی برای 
کاهش جمعیت زندان ها است

هشدار پلیس فتا استان اصفهان به طلافروشان 
برای کارت های اجاره ای و مقابله با پولشویی

 اصفهان »شهر زندگی«، در دنیای مدیران شهری البته! 
 مازوت حیف نشود، آلودگی مهم نیست 

کاشان در صدور مجوز 
معدن اختیار ندارد؛ 

قانون اصلاح شود

امسال تاکنون 8۰ درصد 
سوخت نیروگاه های 
اصفهان از طریق گاز 

تأمین شده است

احتمال توقف 
 قطعی های برق تا 

۲ هفته آینده
جهان نما؛ از سکوت اسکلتی تا درخشش یک نماد گردشگری

ماجرای ادامه دار یک بُرج!
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رئیس کمیسیون خانواده شورای اسلامی شهر اصفهان خبر داد؛رئیس کمیسیون خانواده شورای اسلامی شهر اصفهان خبر داد؛
 خدمت رسانی رایگان اتوبوس و مترو  خدمت رسانی رایگان اتوبوس و مترو 
برای بانوان اصفهانی ویژه روز زنبرای بانوان اصفهانی ویژه روز زن

 امروز، جدال تیم های اصفهانی با رقبا در 
فولادشهر و سیرجان

 نگاه سپاهان به صدر نگاه سپاهان به صدر
و امید ذوب آهن به صعودو امید ذوب آهن به صعود

پس از چند هفته که بــازی تیم های اصفهانی 
درلیگ برتر با فاصله چندین روز و حتی گاهی 
یک هفته از هم برگزار می شد بعد از ظهر امروز 

و در  جریان هفته...

یمنا
س: ا

عک
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رئیس اداره گاز اردستان:

 گاز مشترکینی که از بیش حد مجاز مصرف کرده باشند
قطع می شود

رئیس اداره گاز شهرستان اردستان گفت: گاز آن دســته از مشترکان بخش های مختلف صنعتی، 
اماکن عمومی و اداراتی که از بیش از حد مجاز مصرف کرده باشــند قطع خواهد شــد. به گزارش 
»ایسنا«، محمد مهاجری در نشست خبری، اظهار کرد: شرایط کنونی کشور اکنون به گونه ای شده 
که همه مردم در بخش های مختلف جامعه باید به ســمت بهینه مصرف کردن حرکت کنند.البته 
بهینه مصرف کردن به معنای کم مصرف کردن نیست، درست مصرف کردن است. وی با بیان اینکه 
دمای بهینه که برای رفاه تعریف شده بین ۱۸ تا ۲۱ درجه سانتیگراد است، افزود: همه ما می توانیم 
با تغییرات کوچک در ســبک زندگی، از بروز بحران های احتمالی جلوگیری کنیم. از شــهروندان 
درخواست می کنم تا با شرکت در پویش »دو درجه کمتر«، کشور را برای مقابله با بحران ناترازی یاری 
کنند. رئیس اداره گاز اردستان در خصوص میزان مصرف مشترکان این اداره گفت: میزان مصرف 
گاز مشترکین نسبت به سال گذشته فرقی نکرده و علیرغم محدودیت هایی که برای صنایع و برخی 
اماکن در نظر گرفتیم همچنان مصرف مشترکین افزایشی است. مهاجری با بیان اینکه در راستای 
اعلام محدودیت های صورت گرفته گاز آن صنایعی که ســوخت دوم داشــته باشند را قطع کردیم، 
تصریح کرد: از ابتدای فصل سرما گاز ۱۰ واحد صنعتی به همراه استخرهای شنا شهرستان قطع شده 
است. وی با اشاره به اینکه روزانه با تلاش همکاران حدود ۲۰ اداره و دیگر اماکن و واحدها مورد پایش 
مصرف قرار می گیرند، خاطرنشان کرد: گاز آن دسته از مشترکین بخش های مختلف شامل صنعتی، 
اماکن عمومی و اداراتی که بیش از حد مجاز گاز مصرف کرده باشند قطع خواهد شد. رئیس اداره گاز 
شهرستان اردستان گفت: از ابتدای سال جاری تاکنون حدود ۴۳ کیلومتر شبکه جدید گاز رسانی در 
مناطق شهری و روستایی اجرا شده است. همچنین در این مدت حدود ۶۰۰ اَلمک جدید جانمایی 
شده است. مهاجری نگهداری از شبکه های گاز و زیرساخت های این اداره را از دیگر اقدامات عنوان 
کرد و گفت: اداره گاز سالانه بیش از ۲۰۰ میلیارد تومان صرف هزینه شبکه کشی، تعمیرات و نگهداری 
کرده است. وی با بیان اینکه در شهرستان اردستان حدود ۱۴۰۰ کیلومتر شبکه گاز وجود دارد، گفت: 
همچنین اداره گاز به ۲۷ هزار مشترک خدمات ارائه می کند که هزینه تعمیرات و نگهداری این مقدار 
شبکه هزینه قابل توجهی را خواهد داشت. رئیس اداره گاز شهرستان اردستان گفت: اداره گاز حدود 
۱۰ میلیارد تومان از مشترکین خود بدون مشترکین صنعتی، طلبکار است. همچنین خدمات اداره 
گاز به بسیاری از ادارات و ارگان ها، مساجد، حسینیه، خانه های عالم در روستاها به صورت رایگان و 
یا به صورت تهاتر انجام می شود. مهاجری در خصوص طرح های تشویقی اداره گاز برای مشترکینی 
که اقدام به صرفه جویی می کنند، گفت: مشترکینی که ۳۰ درصد نسبت به سال گذشته کمتر مصرف 

گاز داشته باشند گازبهای آنها بسیار ناچیز محاسبه می شود.

توسعه کشت های گلخانه ای در شهرستان فریدونشهر
توسعه کشت های گلخانه ای در شهرستان فریدونشهرباعث اشــتغالزایی در این شهرستان شده 
است. به گزارش خبرگزاری صدا و سیما، کارشناس باغبانی جهاد کشاورزی شهرستان فریدونشهر 
با اشاره به فعالیت ۱۰ واحد گلخانه با بیش از ۲۳ هزار مترمربع مساحت در این شهرستان گفت: ۵ 
واحد در زمینه تولید گل های زینتی و آپارتمانی و گل رُز، ۲ واحد نیز در زمینه تولید سبزی و صیفی و 
۳ واحد درتولید فلفل دلمه ای صادراتی فعالیت می کنند.  ابراهیم اصلانی افزود: به صورت مستقیم 
و غیر مســتقیم بیش از ۵۰ نفر در واحد های گلخانه ای شهرستان فریدونشــهر مشغول فعالیت 
هستند وسالانه بیش از ۸۰۰ هزار شاخه گل رُز، زینتی و آپارتمانی و ۳۰۰ تن سبزی و صیفی جات در 
واحد های گلخانه فریدونشهر تولید و روانه بازار می شود. وی بابیان اینکه ۲ واحد گلخانه ای جدید 
نیز در حال ساخت است، گفت: این واحد های گلخانه ای هر کدام با مساحت ۴۰۰۰ متر مربع در حال 

احداث هستند که با تکمیل و بهره برداری از آنها برای بیش از ۲۰ نفر اشتغالزایی می شود.

نایین، دبیرخانه کمیسیون ملی حفظ و احیای بافت های تاریخی کشور شد

فرصت تاریخی برای شهر تاریخی

نایین به عنوان دبیر کمیســیون حفــظ و احیای بافت هــای تاریخی 
شهرهای تاریخی کشور انتخاب شد و جلسات این کمیسیون به زودی با 

حضور مسئولان و متخصصان در نایین برگزار می شود.
به گزارش خبرنگار »مهر«، نایین، یکی از قدیمی ترین شهرهای ایران که 
ریشه در هزاره های تاریخ دارد، به دلیل ویژگی های منحصر به فرد بافت 
تاریخی خود و اقدامات موفق در حفظ این میراث ارزشــمند، به عنوان 
دبیر کمیسیون ملی حفظ و احیای بافت های تاریخی شهرهای تاریخی 
کشور انتخاب شد. این تصمیم در مجمع اخیر شهرهای تاریخی ایران 
که با حضور نمایندگان بیش از ۳۰ شهر در اصفهان برگزار شد، اتخاذ شد. 
این انتخاب، فرصت مغتنمی بــرای هم افزایی، انتقال دانش و تجارب 
موفق میان شــهرهای تاریخی کشــور فراهم می کند و به عنوان گامی 
اساسی در راستای حفظ هویت فرهنگی و میراث ملموس ایران زمین 

به شمار می رود.
حسن شفیعی، شــهردار نایین در گفت وگو با خبرنگار »مهر «با اعلام 
این خبر اظهار کرد: نایین، با تاریخ کهن و بافت تاریخی ارزشمند خود، 
توانسته است گام های مثبتی در حفظ و احیای میراث فرهنگی بردارد و 
به همین دلیل در مجمع شهرهای تاریخی کشور به عنوان دبیر کمیسیون 

ملی حفظ و احیای بافت های تاریخی انتخاب شد.

وی افزود: شــهر نایین از دیرباز به عنوان موزه زنده معماری و فرهنگ 
ایران شــناخته می شــود و انتخاب این شهر در ســطح ملی می تواند 
زمینه ساز برنامه ریزی های دقیق و منسجم برای حفاظت از بافت های 

تاریخی کشور باشد.

حضور شهرهای تاریخی در نشست اصفهان
شهردار نایین در خصوص نشست اخیر شهرهای تاریخی کشور گفت: 
در این مجمع، بیش از ۳۰ شهر تاریخی از سراسر کشور حضور داشتند 
و چهار کمیســیون مهم از جمله کمیســیون حفظ و احیای بافت های 
تاریخی شکل گرفت. در ادامه، برای تمامی شهرهای تاریخی که بیش 
از ۱۶۰ شهر هستند دعوت نامه ارسال خواهد شد تا همگی در این حرکت 

ملی نقش آفرینی کنند.
وی با اشاره به اقدامات موفق انجام شده در شــهرهای تاریخی مانند 
یزد و کاشــان افزود: این شهرها توانســته اند با مشــارکت مردمی و 
ســرمایه گذاری های هدفمند در حوزه های بوم گردی، مرمت و احیای 
اماکن تاریخی، اقدامات مؤثری انجام دهند. شفیعی گفت: این تجارب 
ارزشمند به عنوان الگوی عمل در کمیســیون حفظ و احیا به اشتراک 

گذاشته خواهد شد.

تدوین برنامه ای جامع و هدفمند
شهردار نایین ضمن تأکید بر ضرورت تدوین برنامه ای جامع برای حفظ 
بافت های تاریخی تصریــح کرد: تاکنون اقدامات پراکنده ای از ســوی 
مدیریت های شــهری و نهادهــای مختلف صورت گرفته اســت، اما با 
هم افزایی متخصصان دانشگاهی و مســئولان اجرایی، می توانیم یک 
مدل علمی و کاربردی تدوین کنیم که در بلندمدت به حفظ هویت تاریخی 
شهرها کمک کند. وی افزود: حفظ بافت تاریخی نه تنها به عنوان یک وظیفه 
ملی، بلکه به عنوان یک فرصت اقتصادی و گردشگری نیز مطرح است. 
سرمایه گذاری در حوزه های بوم گردی و مرمت بناهای تاریخی می تواند 

رونق اقتصادی و توسعه پایدار را به همراه داشته باشد.
انتخاب نایین به عنوان دبیرخانه کمیسیون ملی حفظ و احیای بافت های 
تاریخی کشــور، گامی مهم در راســتای هم افزایی ملی برای صیانت از 
میراث فرهنگی کشور است. این کمیسیون، بستری برای اشتراک گذاری 
تجربیات موفق شهرهای تاریخی مانند نایین، یزد و کاشان خواهد بود و 
با تدوین برنامه ای منســجم، به حفظ هویت تاریخی، رونق گردشگری 
 و توســعه پایدار کمک می کند. مشــارکت متخصصان دانشــگاهی، 
 مدیران شــهری و شــهروندان در ایــن فرایند، نقطه عطفی در مســیر 

احیای میراث کهن ایران زمین خواهد بود.

نماینده مردم شهرســتان های نجف آباد و تیران و 
کرون در مجلس شــورای اســلامی گفت: احداث 
گلخانه فلفل دلمه ای در تیران و کرون به دلیل کمبود 

منابع متوقف شده است.
 به گزارش »ایســنا«،ابوالفضل ابوترابی در جلسه 
کارگروه تسهیل و رفع موانع تولید شهرستان تیران 
و کرون، اظهارکرد: کمبود برق و گاز یکی از مشکلات 
مهم امروز کشــور اســت که همه برای رفع آن باید 

همکاری کنند.
وی افزود: توســعه صنعتی و کشاورزی هم زمان با 
افزایش خانه های مســکونی و نیاز به منابع انرژی 
است که در چنین شــرایطی با کمبودهایی روبه رو 
شده ایم و با مدیریت منابع امکان رفع این مشکلات 
وجود دارد. نماینده مردم نجف آباد و تیران و کرون 

در مجلس با بیان اینکه توسعه بی رویه گلخانه های 
فلفل دلمه ای باید مدیریت شود، تصریح کرد: برای 
تولید این محصول کشاورزی سهم زیادی از انرژی 
مصرف می شــود و صادرات آن متناسب با تأمین 

نهادها برای کشور مؤثر نیست.
به گفته ابوترابی به دلیل کمبــود انرژی و منابع آبی 
توســعه گلخانه ها در تیران و کرون متوقف شــده 
و مجوز راه انــدازی این واحدهــای تولیدی صادر 
نمی شــود. وی ادامه داد: راه انــدازی گلخانه ها و 
تولید محصــولات گلخانه ای بــا گاز ارزان قیمت و 
معافیت های مالیاتی سازگار نبوده و باید متناسب با 

نیاز و برنامه کشور برنامه ریزی شود.
نماینده مردم نجف آباد و تیران و کرون در مجلس، 
خاطرنشان کرد: در برنامه بودجه سال آینده مالیات 

برای درآمد بخش کشاورزی بالای ۷۵ میلیارد ریال 
پیش بینی شده است. ابوترابی اضافه کرد: مالیات 
اعمال فشار بر تولید نبوده بلکه تغییرات مالیاتی در 
سال آینده به دلیل تغییرات ساختاری برای توسعه 

کشور و ایجاد عدالت محسوب می شود.
وی با اشــاره به راه اندازی شــهرک های صنعتی، 
تصریح کرد: نیاز به برق یکــی از دغدغه ها در تیران 
و کرون اســت که با راه اندازی پست جدید بخش 
عمده ای از نیاز این منطقه برای واحدهای مسکونی، 

تجاری و صنعتی و کشاورزی رفع خواهد شد.

نماینده مردم نجف آباد در مجلس:

احداث گلخانه در تیران و کرون متوقف شد

رئیس کل دادگستری استان اصفهان گفت: محکومیت ۷۰۰ زندانی از اردوگاه کاردرمانی مبارکه مشمول عفو و یا کاهش محکومیت طرح شهید رئیسی شد.
به گزارش خبرنگار »مهر«، حجت الاسلام اسدا... جعفری با اشاره به برگزاری میز خدمت طرح شهید رئیسی در اردوگاه کار درمانی مبارکه اظهار کرد: این طرح 
با ابتکار دادگستری استان در قالب مرخصی پایان حبس، مشمولان آیین نامه عفو و بخشودگی، اعطای پابند الکترونیکی و آزادی مشروط در هر دوره با پایش 

زندانیان و شناسایی افراد واجد شرایط آزادی توسط کارگروه مربوطه اجرایی می شود.
وی ادامه داد: افراد سابقه دار، حرفه ای، مرتکبان جرایم خشن و مهم و متجاوزان به مال، آبرو و ناموس مردم شامل این طرح نمی شود.

رئیس کل دادگستری استان اصفهان با بیان اینکه در این میز یک هزار و ۱۰۰ پرونده زندانی واجد شــرایط بررسی شد، ابراز کرد: از این تعداد ۷۰۰ مورد که دارای 
 شرایط کاهش و عفو بودند، به کمیســیون عفو ارسال شد. حجت الاســلام جعفری اضافه کرد: با توجه به »روز ترویج فرهنگ میهمانی و پیوند با خویشان«، به

دوهزار و ۵۲۴ نفر دارای تأمین و شرایط قانونی مرخصی اعطا شد.

خبر روزکاهش و پایان محکومیت ۷۰۰ زندانی در اردوگاه مبارکه

عکس خبر

مرحله نخست ندامتگاه جدید 
شهرضا، آماده بهره برداری

مرحله نخســت ندامتگاه جدید شــهرضا 
آماده بهره برداری است. فرماندار شهرستان 
شــهرضا در بازدید مدیر کل امور زندان های 
 اســتان از ندامتگاه جدید شــهرضا گفت: 
برای اجــرای قانون انتقــال ندامتگاه ها به 
خارج از شــهر، ســاخت ندامتــگاه جدید 
شهرضا در فضایی به مساحت9۰۰۰مترمربع 
در ۴ بخش با ظرفیت ۷۵۰ نفر از ســال 9۸ 

آغاز شد.

بستری کودکان مبتلا به آنفلوآنزا در کاشان روند صعودی 
دارد

سرپرست مرکز آموزشی درمانی شهید دکتر بهشتی کاشان با بیان اینکه از آبان تاکنون بیش از 9۰۰ 
کودک مبتلا به آنفلوآنزا در این بیمارستان بستری شدند، گفت: آمار بستری مبتلایان سیر صعودی 
دارد. محمدرضا شریف در گفتگو با »مهر« با اشاره به اینکه آمار بستری کودکان مبتلا به آنفلوآنزا در 
بیمارستان شهید بهشتی کاشان سیر صعودی دارد، اظهار کرد: کودکان مبتلا در بخش های اطفال یک 
و دو، مراقبت های ویژه کودکان )PICU( و اورژانس اطفال، بستری و تحت نظر هستند. وی با اشاره 
به افزایش مراجعه بیماران با علائم تنفسی و گوارشــی به این مرکز، ابراز کرد: علاوه بر بخش های 

مذکور، چهار بخش دیگر این بیمارستان برای بستری کودکان اختصاص یافته است.
سرپرست بیمارستان شــهید بهشتی کاشــان تصریح کرد: تعداد بیماران بستری آنقدر زیاد است 
که تعدادی از بیماران در راهروها و فضاهای خارج از بخش بستری شده اند. وی خاطرنشان کرد: 
تعداد مراجعه کنندگان به درمانگاه کودکان به صورت سرپایی در چند هفته اخیر افزایشی بوده است 
که پزشکان متخصص و دســتیاران کودکان در بخش های بستری به صورت ۲۴ ساعته به کودکان 
بیمار خدمات لازم را ارائه می دهند. شریف گفت: شــایع ترین علائم بیماری، تب و علائم تنفسی 
سرفه، علائم گوارشی )دل درد، تهوع، اسهال(، گرفتگی و آبریزش بینی، بدن درد، سردرد و خستگی 
 است. وی افزود: از والدین درخواست می کنیم برای مراقبت از کودکان و پیشگیری از این بیماری 
شیوه نامه های بهداشتی را رعایت کنند و نسبت به استفاده از ماسک، شستشوی دست ها و رعایت 

فاصله مناسب با افراد بیمار اهتمام بیشتری داشته باشند.

فرماندار گلپایگان:

سند چشم انداز آموزش و پرورش گلپایگان تدوین شود
فرماندار گلپایگان گفت: در حوزه آسیب های اجتماعی نمی توان یک نسخه واحد برای دانش آموزان 
پیچید. به گزارش »ایسنا«،علی اکبر رضایی در جلسه شورای آموزش و پرورش شهرستان گلپایگان 
اظهار کرد: سند چشم اندازی برای آموزش و پرورش شهرستان برای تمامی موارد تدوین شود تا بر 
اســاس آن حرکت کنیم و بتوانیم در تمام زمینه ها پیشرفت کنیم. در این سند شرایط موجود مورد 
بررسی قرار گیرد و نقطه هدف نیز مشخص شود و برای رسیدن به اهداف این سند برنامه های کوتاه و 
بلندمدت طراحی و اجرا شود. رضایی گفت: در حوزه آسیب های اجتماعی نمی توان یک نسخه واحد 
برای تمام دانش آموزان پیچید؛ بنابراین، شــرایط هر مدرسه، دانش آموزش و منطقه جغرافیایی 
 در ارائه راهکار برای حل مسائل اجتماعی در نظر گرفته شــود. همچنین موضوع پژوهش را برای 

دانش آموزان جدی بگیرید و با یک دستورکار مشخص در این راستا حرکت کنید. 
 در ادامه رئیس آموزش و پرورش شهرستان گلپایگان گفت: شهرســتان گلپایگان دارای ۱۷ هزار 
دانش آموز، ۱۰۰ مدرسه دولتی، ۳۷ کودکستان و ۳۷ مدرسه غیردولتی است. پارسال بین ۴۱ منطقه 
استان از نظر علمی جایگاه ۲۲ را کســب کردیم. همچنین میانگین نمره دانش آموزان شهرستان 
گلپایگان دو نمره بالاتر از میانگین نمره در ســطح اســتان اســت. محمدباقر عبیری در خصوص 
پذیرفته شدگان کنکور سراسری گفت: در رشــته فنی وحرفه ای ۲۰ دانش آموز رتبه زیر ۱۰۰ را کسب 
کردند و در رشــته های نظری نیز ۱۲ نفر رتبه کمتر از هزار و ۲۴ نفر رتبه زیر ۲۰۰۰ را به دست آوردند و 
۲۳ نفر از دانش آموزان در رشته پزشکی و ۱۷ نفر هم در دانشگاه فرهنگیان پذیرفته شده اند. وی در 
رابطه با وضعیت پروژه های عمرانی آموزش و پرورش در شهرستان گلپایگان، گفت: عملیات اجرایی 
دو مدرسه نیمه کاره به اتمام و بهره برداری رسید، اما همچنان سه پروژه دیگر نیمه تمام باقی مانده 
که دو پروژه در منطقه مسکن مهر قرار دارد و امیداریم که یکی از این دو پروژه که پیشرفت فیزیکی 
۴۰درصدی دارد سال آینده به بهره برداری برسد.  رئیس آموزش و پرورش شهرستان گلپایگان افزود: 
علاوه بر افزایش سرانه ورزشی دانش آموزان، ۳ آزمایشگاه در سطح شهرستان با بهترین امکانات 
نیز راه اندازی کردیم. مرکز اختلالات و سنجش یادگیری در شهرستان راه اندازی شده که می تواند 

متقاضیان گلپایگان و خوانسار را پوشش دهد.

با مسئولان

افتتاح بانک خون 
بیمارستانی در خور و بیابانک

شصت و سومین بانک خون بیمارستانی استان 
اصفهان هفته گذشته در مرکز درمانی »خورشید 
هشتم« شهرستان خوروبیابانک افتتاح شد. 
به گزارش »ایرنا«، این بانک خون با هزینه ۱۰ 
میلیارد ریال در بیمارســتان خورشید هشتم 
خوروبیابانک راه اندازی شد که ۳ میلیارد ریال 
آن توسط خیران تأمین شــده است. مدیرکل 
انتقال خون اســتان اصفهان با اشاره به اینکه 
شهرستان خوروبیابانک در شرقی ترین نقطه 
اصفهان قرار داشــته و فاصله زیــادی با مرکز 
اســتان دارد، گفت: به دنبال فرصت مناسبی 
برای ایجاد و راه اندازی مرکز بانک خون در این 
منطقه از استان بودیم تا بسیاری از مشکلات 
در حوزه انتقال خون حل شود. کیان دهراب پور 
افزود: با پیگیری های صورت گرفته، بیمارستان 
خورشــید هشــتم واقع در شــهر خور )مرکز 
شهرســتان خوروبیابانک( به عنوان شصت و 
سومین مرکز برای ایجاد بانک خون بیمارستانی 
انتخاب شد. وی اظهار کرد: این مرکز با همکاری 
مسئولان بیمارستان و شهرستان خوروبیابانک و 
اداره کل انتقال خون اصفهان و با ایجاد تمهیدات 
لازم از قبیل فضای فیزیکی مناسب، استقرار 
تجهیزات مورد نیاز و آموزش نیروی انســانی 
مرتبط موفق به کســب مجوز بانک خون شد. 
دهراب پور تأکید کرد: خدمات رسانی به بیماران 
در شهرســتان خوروبیابانک با راه اندازی این 
مرکز سرعت عمل بیشتر و بهتری می گیرد. وی 
افزود: مجهز بودن مراکــز درمانی به تجهیزات 
بانک خون ضروری است لذا بسترسازی برای 
ایجاد آن در بیمارستان های مختلف در دستور 

کار اداره کل انتقال خون اصفهان قرار دارد.
به گزارش »ایرنا«، بانک خون، مخزنی است که 
در آن انواع گروه های خونی اهدا شده نگهداری 
می شود تا هرگاه بیماری به خون نیاز پیدا کرد، 
بی درنگ از آن اســتفاده شــود؛ در بسیاری از 
بیمارستان ها بانک خون وجود دارد. در استان 
 اصفهان بیش از ۱۵۰۰ بیمار تالاســمی، بالغ بر

 ۱۰۰۰ بیمــار هموفیلــی و حــدود ۲۵۰۰ بیمار 
دیالیزی به صورت ماهانــه و هفتگی نیازمند 

دریافت خون هستند. 

نایین، با تاریخ کهن و بافت تاریخی ارزشمند خود، 
توانسته است گام های مثبتی در حفظ و احیای 
میراث فرهنگی بردارد و به همین دلیل در مجمع 
شهرهای تاریخی کشور به عنوان دبیر کمیسیون ملی 

حفظ و احیای بافت های تاریخی انتخاب شد

اخبار

استان



مدیرعامل شرکت برق منطقه ای اصفهان:

امسال تاکنون ۸۰ درصد سوخت نیروگاه های اصفهان از طریق 
گاز  تأمین شده است

سعید محسنی، مدیرعامل شرکت برق منطقه اصفهان در حاشیه همایش سالانه »کاربران توربین های 
گازی با تمرکز بر نیروگاه کلاس F« گفت: واقعیت این است که ناترازی خیلی زیادی در بخش گاز، نفت 
و برق وجود دارد. سال گذشته ۹۰ درصد از مصرف سوخت نیروگاه های اصفهان گاز بوده اما این عدد از 
ابتدای سال جاری تاکنون به ۸۰ درصد کاهش یافته است. برای حل این مشکل باید بهینه سازی مصرف 
انرژی به صورت جدی پیگیری شود چرا که میزان شدت مصرف انرژی در ایران بالاترین میزان شدت 
مصرف انرژی در دنیا است.  مدیرعامل شرکت برق منطقه اصفهان افزود: چیزی حدود ۴۰ درصد میزان 
مصرف برق در تابستان ها مربوط به سرمایش و ۷۰ درصد مصرف گاز در زمستان ها مربوط به گرمایش 
 است که این اعداد واقعاً تکان دهنده است. وی گفت: چنانچه کاهش 2 درجه ای دما را داشته باشیم

 ۱۰ درصد میزان مصرف گاز کاهش خواهد یافت.

برگزاری جلسه  ویژه معاون اول رئیس جمهور با استانداران 
 اصفهان، چهارمحال و بختیاری و یزد در خصوص 

احیای زاینده رود
حامد یزدیان، نماینده مردم اصفهان در مجلس شورای اسلامی در حاشیه بیست و دومین نمایشگاه 
بین المللی محیط زیست گفت: در جلسه ای که مجمع نمایندگان استان اصفهان با معاون اول رئیس 
جمهور داشتند، مباحث محیط زیستی، آبی و قطار سریع السیر مطرح شد. خوشبختانه آقای عارف نگاه 
مثبتی به حل مسائل محیط زیستی و خشکی زاینده رود داشتند و بر تسریع روند قطار سریع السیر 
اصفهان-تهران و احیای زاینده رود تأکید کردند. قرار شد جلسه ای ویژه با محوریت شخص معاون اول 
رئیس جمهور و هماهنگی بین استانداران استان اصفهان، چهارمحال و بختیاری و یزد برگزار شود و در 
خصوص مسائل مربوط به احیای زاینده رود و تالاب گاوخونی و فلات مرکزی ایران تصمیم گیری شود. 
همچنین در این جلسه معاون اول رئیس جمهور از مجموعه اقدامات فولاد مبارکه در احداث نیروگاه 

خورشیدی، کنترل آلایندگی و سرمایه گذاری در انتقال آب از دریای عمان تقدیر کرد.

احتمال توقف قطعی های برق تا 2 هفته آینده
 معاون هماهنگی توزیع شرکت توانیر گفت: برنامه قطعی های برنامه ریزی شده برق تا پایان سال ادامه 
نخواهد داشت و با تحویل سوخت کافی و بعد از اینکه شرایط به روال عادی بازگردد، اجرای آن متوقف 

می شود که احتمالًا این اتفاق طی ۱۰ روز تا دو هفته آینده روی خواهد داد. 
به گزارش » تسنیم«، محسن ذبیحی اظهار کرد: در حال حاضر نیاز مصرف برق کشور ۴۷ هزار مگاوات 
است که ظرفیت منصوبه نیروگاه های ما فراتر از این نیاز است. پس صنعت برق کشور به شرط تأمین 
سوخت کافی برای نیروگاه ها، مشکلی در تأمین برق ندارد. وی با اشاره به کاهش میانگین دمای هوای 
کشور در سال جاری نسبت به سال های گذشته، گفت: پویش 2 درجه کمتر کمک می کند که سوخت 
بیشتری به نیروگاه ها برسد و امکان تأمین نیاز برق برای واحدهای تولیدی و دیگر مشترکان فراهم 
شود. ذبیحی در پاسخ به سئوالی درباره محدودیت های ایجاد شده برای برق واحدهای تولیدی در 
چند روز گذشته، تصریح کرد: در هفته جاری به دلیل شــرایط خاص محدودیت سوخت تحویلی به 
نیروگاه ها، درخواســت کردیم صنایع به طور موقت برای چند روز از مدار خارج شــوند. وی افزود: در 
 حالت عادی حدود ۷۰ درصد صنایع بین ساعت ۴ تا 5 بعدازظهر فعالیت خود را متوقف می کنند و تنها

 3۰ درصد شیفت دوم و ســوم کاری دارند. درخواســت ما برای مدیریت تقاضا در روزهای پیش رو 
 این است که 5۰ درصد از فعالیت کاری صنایع بعد از ســاعت 5 بعدازظهر محدود شود تا بتوانیم برق 

مشترکان خانگی را تأمین کنیم. 

رئیس کانون عالی انجمن های صنفی کارگران:

قطعی برق، تعدادی از کارگران را شب کار کرد

رئیس کانون عالی انجمن های صنفی کارگران ایران با اشاره به اینکه با 
قطعی برق تعدادی از کارگران شب کار شده اند، گفت: این اجباری که 
برای فعالیت کارگران در ساعات شبانه وجود دارد، می تواند باعث بروز 

حوادث ناشی از کار در راستای خستگی شبانه شود.
به گزارش »تســنیم«، ســمیه گلپور، رئیس کانون عالی انجمن های 
صنفی کارگران ایران، با اشاره به اینکه در شرایط حساسی برای کارگران 
به ســر می بریم گفت: در حالی که تعداد زیادی از کارگران با مشکلات 
معیشــتی دســت و پنجه نرم می کنند قطعی برق نیز درد ســر جدید 

کارگران شده است.
وی بیان کرد: در شرایط حساس کنونی که اقتصاد کشور با چالش های 
جدی مواجه اســت، حمایت از تولید ملی و اشــتغال نیروی کار بیش 
از هر زمان دیگری به همکاری و همبســتگی همه ما نیاز دارد. امروز، 
صنایع بزرگ و کوچک و میلیون ها کارگر شــاغل در واحدهای تولیدی، 

چشم انتظار اقدامات مؤثر برای تداوم فعالیت های خود هستند.
رئیس کانون عالی انجمن هــای صنفی کارگران ایــران گفت: مطابق 
گزارش های میدانی طی هفته های اخیر برق شــهرک های صنعتی از 
صبح تا شب قطع است، این موضوع به معنی این است که واحدهای 
صنعتی در شرایطی که تنها سه ماه تا پایان سال باقی مانده است، دچار 

چالش هایی شده اند. وی گفت: گزارش های میدانی بیانگر این است که 
بخش زیادی از این واحدها برای اینکه بتوانند کار خود را تعطیل نکنند، 
مجبور به فعالیت در شیفت شب هستند که به دلایل خستگی در شب 
باعث بروز حوادث ناشی از کار می شوند. گلپور گفت: اینکه کارگران در 
شیفت شب کار کنند، بهترین حالت است. چرا که بخشی از واحدها این 

کار را نکرده اند و اقدام به تعدیل نیرو کرده اند.
وی گفت: به طور کلی نکته مغفول در بحران ناترازی انرژی به بحث تورم 
کالایی و تأمین نشدن دســتمزد کارگران بازمی گردد. در راستای بروز 
مشکلات متعدد در راستای قطعی برق، نه تنها خود صنایع، بلکه ارسال 
سفارشات و قیمت کالاهای این صنایع نیز به دنبال دشوارتر شدن روند 
تولید، افزایش پیدا کرده است. از ســوی دیگر، کاهش درآمد صنایع، 

مشکل تأمین دستمزد کارگران و تعدیل نیرو را به دنبال دارد. 
گلپور گفت: مطابق آمارها حدود ۹۶ درصد قراردادهای کار موقت است و 
این موضوع مزید بر علت برای نبود امنیت شغلی کارگران است. در واقع 
به دلیل نوع قرارداد کارگران، کارفرما خیلی راحت می تواند کارگر را اخراج 
کند و یا حتی اگر هم اخراج نکند بسیار محتمل است که از ساعات کار 
او و از دستمزدش کم کند و حق بیمه کارگر را کامل پرداخت نکند. همه 
اینها در این شرایط کشور تهدیدی جدی برای کارگران به حساب می آید. 

رئیس کانون عالی انجمن های صنفی کارگران ایران ادامه داد: در چنین 
شرایطی ضرورت دارد بحث دستمزد کارگران به صورت واقعی تعیین 
شود. چرا که دســتمزدفعلی جوابگوی زندگی کارگران نیست، در حال 

حاضر کارگران سخت ترین شرایط زندگی را تجربه می کنند.
گلپور ادامه داد: برخی کارگران شاغل در شهرک های صنعتی می گویند 
همه امید ما کارگران صنعتی به پاداش و آکورد تولید است که آخر ماه 
کمی حقوق مان را بالا می برد؛ این چند ماه آکورد و پاداش صفر شده؛ 
بیشتر از نصف شــیفت های کاری مان بخاطر بی برقی تعطیل است و 

وقتی تولید ندارند، پاداش کجا بود؟!  
وی افزود: گلایه کارگران این اســت که دو سه ماه است که حتی اندازه  
کرایه خانه هم درآمد ندارند، آنها می گویند ما چه گناهی مرتکب شده ایم 
که باید چوب بی تدبیری ها و ســمبل کاری ها را بخوریم، برق کشــور را 

نمی توانند تأمین کنند، ما رنج بی پولی ببریم؟!
رئیس کانون عالی انجمن های صنفی کارگران ایران عنوان کرد: سقوط 
آزاد درآمد کارگران در سال جاری، فقط مختص کارگران صنایع نیست، 
کارگران ســاختمانی، گروه بزرگ دیگری هســتند کــه از قطعی برق 
میلیون ها تومان در هر ماه ضرر می کنند و جیب های خالی شان تهی تر 

و بی پول تر می شود.

مدیرکل راه و شهرســازی اســتان تهران هرگونه 
تنظیم قرارداد خرید وفروش مســکن ملی توسط 
مشــاوران املاک را ممنوع اعلام کــرد وگفت: در 
صورت مشــاهده این نوع قراردادها دفاتر مشاور 

املاک پلمب خواهد شد.
حسین جنتی اظهار کرد: بر اساس ماده ۱3 قانون 
ســاماندهی بازار زمین، مسکن و اجاره بها مصوب 
۱۰ اردیبهشت ۱۴۰3 و در راستای کاهش التهابات 

بازار مســکن و به منظور جلوگیری از ســفته بازی 
واحدهای در حال احداث تمام طرح های حمایتی 
مسکن همچون اقدام ملی یا نهضت ملی مسکن 
که مقررات مطابق با مــاده ۷ قانون جهش تولید 
مســکن به صورت ۹۹ ساله واگذار شــود، تنظیم 

قرارداد خرید و فروش ممنوع است.
وی خاطرنشــان کرد: متقاضیــان این طرح ها در 
قرارداد واگذاری به صورت قید قــرارداد و به نحو 
سلب حق، ملزم می شــوند تا قبل از تحویل واحد 
مســکونی، نصب شمارشــگر )کنتور( برق یا اخذ 
گواهی پایان کار ساختمانی حق انعقاد معاملات و 
اعطای وکالت مربوط به انتقال، حق انتفاع اراضی 

یا اعیان یا امتیاز ثبت نام را جز به اشــخاص مورد 
تأیید وزارت راه و شهرســازی )ثبــت نام کنندگان 
واجــد شــرایط در ســامانه طرح هــای حمایتی 

مسکن( نداشته باشند.
جنتی همچنیــن افزود: ثبت رســمی معاملات و 
وکالتنامه های مذکور منوط به اســتعلام از وزارت 
راه و شهرسازی است و معاملاتی که بدون رعایت 
شــروط و قیود مذکور در این ماده انجام شود در 
هیچ کدام از محاکم و ادارات پذیرفته نخواهد شد.
این مسئول یادآور شد: همچنین منظور از اشخاص 
مورد تأیید وزارت راه و شهرسازی، اشخاص واجد 

شرایط دریافت طرح های حمایتی مسکن است.

تنظیم قرارداد خرید وفروش مسکن ملی در دفتر 
مشاوران املاک ممنوع است

خبر روز

برخی کارگران شاغل در شهرک های صنعتی می گویند 
همه امید ما کارگران صنعتی به پاداش و آکورد تولید 
است که آخر ماه کمی حقوق مان را بالا می برد؛ این 
کورد و پاداش صفر شده؛ بیشتر از نصف  چند ماه آ
شیفت های کاری مان بخاطر بی برقی تعطیل است و 

وقتی تولید ندارند، پاداش کجا بود؟! 

اقتصاد کدام کشورها در سال 2۰2۴ عملکرد بهتری داشت؟
 طبق پیش بینی های صندوق بین المللی پول، تولید ناخالص داخلی جهانی تا پایان ســال جاری 
میلادی 3٫2 درصد رشد خواهد کرد. تورم کاهش یافته و رشد اشتغال پایدار است. همچنین بازارهای 
سهام برای دومین سال متوالی بیش از 2۰ درصد رشد کرده اند. بااین حال، مثل همیشه، این تصویر 

گلگون جهانی بین کشورهای مختلف به شکلی پنهان و گسترده متنوع است. 
 به گزارش» تجارت نیوز«، برای ارزیابی این تفاوت ها، نشــریه اکونومیســت داده هایی را در مورد

 5 شاخص اقتصادی و مالی، یعنی تولید ناخالص داخلی، عملکرد بازار سهام، تورم اصلی، بیکاری 
و کسری دولت، در 3۷ کشور عمدتاً ثروتمند جمع آوری کرده است. سپس هر اقتصاد را براساس 

عملکرد آن رتبه بندی کرده تا یک امتیاز ترکیبی به دست آورد. 

برندگان چه کسانی هستند؟
این سومین سال متوالی است که کشورهای مدیترانه در صدر رتبه بندی اکونومیست قرار می گیرند 
و اسپانیا در صدر فهرست امسال قرارگرفته است. یونان و ایتالیا که زمانی نماد مشکلات منطقه یورو 
بودند، به روند بهبودی خود ادامه می دهند. ایرلند، که شــرکت های فناوری زیادی را به خود جذب 
کرده است و دانمارک، محل شهرت شرکت دارویی تولیدکننده داروی بحث برانگیز اما پرسود لاغری 
اوزمپیک، 5 رتبه برتر را تکمیل می کنند. درعین حال، قدرت های اقتصادی شــمال اروپا با عملکرد 
ضعیف انگلیس و آلمان ناامید شده اند. دو تیم بالتیکی لتونی و استونی هم خود را در انتهای جدول 

قرار داده اند، موقعیتی که در سال 2۰22 نیز به دست آوردند.
اولین شاخص اکونومیست رشــد تولید ناخالص داخلی حقیقی است که به طور گسترده به عنوان 
قابل اعتمادترین معیار برای سلامت کلی اقتصاد در نظر گرفته می شود. تولید ناخالص داخلی جهانی 
در ســال جاری به لطف اقتصاد انعطاف پذیر آمریکا و قدرت مصرف کنندگان در این کشور تقویت 
شد. در اسپانیا رشد تولید ناخالص داخلی ســالانه به لطف بازار کار قوی و سطوح بالای مهاجرت 
 که به صورت مکانیکی تولید اقتصادی را بالا می برد، در مســیر فراتر از 3 درصد قرارگرفته اســت. 
اگرچه سرانه تولید ناخالص داخلی این کشور نیز افزایش یافته، اما این میزان کمتر از تولید ناخالص 

داخلی کل کشور بوده است. 
در کشورهای دیگر، رشــد ناچیز بوده اســت. آلمان و ایتالیا به دلیل قیمت بالای انرژی و کسادی 
صنایع تولیدی با مشــکل مواجه شده اند. ژاپن قرار اســت به دلیل ضعف در گردشگری و صنعت 
خودروسازی، رشــد ناچیز ۰٫2 درصدی را به ثبت برساند. مجارســتان و لتونی هم هر دو وارد رکود 
شده اند. معیار دوم اکونومیست بازده بازار سهام است. سرمایه گذاران از ماه آگوست پرتنش خود 
جان سالم به دربرده اند، زمانی که کاهش ارزش تجارت ین باعث ترس از وقوع بحران شد. سهام 
آمریکا بازدهی قابل توجه 2۴ درصدی تعدیل شــده براســاس تورم را به همراه داشته است، زیرا 
ارزش گذاری شــرکت های فناوری که از قبل بالابود، بالاتر رفته اند. بازار کانادا که ارتباط تنگاتنگی با 
همسایه جنوبی خود دارد، با عملکردهای قوی در صنایع انرژی و بانکداری نیز سودهای مثبتی را 

به ثبت رسانده است. 
شاخص Nikkei 225 ژاپن به رکورد بالایی دست یافت، حتی باوجوداینکه اگر عملکرد کلی سالانه 
آن متوسط بود. چند بازنده هم در این میان وجود دارند. قیمت سهام در فنلاند به صورت واقعی در 
محدوده منفی باقی ماند و بازار سهام کره جنوبی در پی اقدام به خود-سرنگونی رئیس جمهور این 

کشور در 3 دسامبر، سقوط کرد.
اکونومیســت در مرحله بعد به تورم اصلی پرداخته اســت که اجزای نوســانی مانند انرژی و مواد 
غذایی از آن حذف شده است تا فشارهای قیمتی را با دقت نشان دهد. اگرچه تورم جهانی به میزان 
قابل توجهی کاهش یافته است، قیمت خدمات در بسیاری از کشورها همچنان بالاست. در انگلیس 
رشد دستمزدها همچنان به افزایش هزینه های خدمات ادامه می دهد، به این معنی که تورم اصلی 
به طرز ناراحت کننده ای افزایش می یابد. در استرالیا افزایش هزینه های مسکن تا حدودی مقصر 
افزایش نرخ تورم اســت. تورم در ترکیه همچنان سرسام آور اســت. در مقابل، فرانسه و سوییس 

توانسته اند فشار قیمت ها را کنترل کنند.

با مسئولان

گزارش ویژه

مدیرکل دفتر میوه های گرمسیری و نیمه گرمسیری وزارت جهاد کشاورزی از افزایش تولید ۱۰ هزار تنی انار در سال جاری نسبت به سال گذشته خبر داد و گفت: 
ایران دارای رتبه سوم تولید انار و رتبه نخست در سرانه تولید در جهان است.

به گزارش خبرگزاری »ایمنا« و به نقل از وزارت جهاد کشاورزی، زهرا جلیلی مقدم درباره تولید انار اظهار کرد: سطح باغات انار کشور ۹۶ هزار هکتار است که از این 
سطح، در سال جاری حدود یک میلیون و 3۴۰ هزار تن محصول تولید شده که افزایش ۱۰ هزار تنی را نسبت به سال گذشته نشان می دهد. 

وی افزود: استان های فارس، مرکزی، خراسان رضوی، اصفهان، یزد و سمنان جزو بزرگ ترین استان های تولید کننده انار هستند.
مدیرکل دفتر میوه های گرمسیری و نیمه گرمسیری وزارت جهاد کشــاورزی با بیان اینکه بیش از ۸۰۰ ژنوتیپ انار در کشور کشت می شود، تصریح کرد: ده رقم 
تجاری آن از جمله ملس ساوه، شیشه کپ، رباب، نادری، خزر، اردستانی، قجاق، بجســتانی، ملس یزدی، گلوباریک و یوسفخانی بیشترین میزان سطح را به 

خود اختصاص داده اند. جلیلی مقدم اذعان کرد: ایران دارای رتبه سوم تولید انار و رتبه نخست در سرانه تولید در جهان است.
وی عنوان کرد: انار تولیدی ایران به لحاظ کیفیت و نحوه تولید اهمیت خاصی دارد و این محصول به دلیل دارا بودن انواع آنتی اکسیدان ها در پیشگیری از بسیاری 

بیماری ها مؤثر است و از این رو ارزش غذایی و دارویی بالایی دارد.

افزایش ۱۰ هزار تُنی تولید انار در کشور

روسیه همچنان تأمین کننده 
اصلی گاز مایع اتحادیه اروپا

روســیه در مــاه اکتبــر همچنــان یکی از 
اصلی تریــن تأمین کننــدگان گاز طبیعــی 
مایع )LNG( اتحادیه اروپا باقی ماند و بر 
اساس داده های آژانس آماری یورواستات 
و محاسبات تاس، صادراتی به ارزش ۷۰۱.5 

میلیون یورو به این اتحادیه انجام داد.

عکس خبر

کاشان در صدور  مجوز  معدن 
 اختیار ندارد؛ قانون

 اصلاح شود
نماینده مردم کاشان و آران و بیدگل در مجلس 
شورای اســلامی با بیان اینکه کاشان در صدور 
مجوز معــدن اختیار نــدارد، گفــت: وضعیت 
 نگران کننده اســت و باید قانون اصلاح شــود. 
به گزارش »تسنیم«، مصطفی معینی در نشست 
خبری با اشــاره به دیدار با معاون اول رئیس 
جمهور با حضور مجمع نمایندگان استان اصفهان 
اظهار کرد: این مجمع درخواست داشت تا ستاد 
احیای آب زاینده رود تشکیل و رئیس این ستاد 
نیز معاون اول رئیس جمهور باشد. وی با اشاره 
به اقدامات صورت گرفته بــرای ترمیم روکش 
آسفالت محور کاشــان- قم افزود: با اقدامات 
صورت گرفته دولت متولی محور کاشــان- قم 
شــد و از این رو می توان برای جذب اعتبارات 
با دســتی باز تر با دولت مذاکره کــرد. نماینده 
مردم کاشان و آران و بیدگل در مجلس با اشاره 
به پیگیری در زمینــه راه اندازی مجدد فرودگاه 
کاشان گفت: فرودگاه کاشان جنبه های مختلف 
قابل بررسی دارد و دستگاه های مختلفی باید 
برای راه اندازی مجدد ایــن فرودگاه هماهنگ 
شوند. وی با اشاره به تصویب 3۰۰۰میلیارد تومان 
اعتبار برای منطقه ویژه اقتصادی کاشان گفت: 
در تلاش هستیم با جذب بخشی از این اعتبار 
فاز نخســت منطقه ویژه اقتصادی کاشــان به 
وسعت 25۰ هکتار افتتاح شود و به بهره برداری 
برسد و شرکت های دانش بنیان مستقر شوند. 
معینی با اشاره به پیگیری های صورت گرفته در 
زمینه جاده حرم تا حرم و مزیت های ایجاد این 
جاده افزود: ارتقای منطقه کاشان یکی دیگر از 
پیگیری هایی است که از ابتدای مسئولیت مورد 
پیگیری قرار گرفت و از این رو تفویض اختیارات 
فرمانداری ویژه به کاشــان با پیگیری از سوی 
مسئولان اســتانی به صورت جد پیگیری شد. 
وی با بیان اینکه شهرستان کاشان در زمینه صدور 
مجوز معدن اختیاری ندارد، تأکید کرد: ما نیازمند 
اصلاح قانون در زمینه معادن هستیم در حالی 
که از وضعیت معدن در منطقه کاشــان راضی 
نیســتیم و وضعیت نیز بر اساس گزارش های 
دریافتــی نگران کننده اســت و راه اصلاح این 

شرایط اصلاح قانون است.

شنبه ۱ دی ۱۴۰۳ / ۱۹ جمادی الثانی  ۱۴۴۶ / 2۱ دسامبر  2۰2۴ / شماره ۴2۵۶
اقتصاد



    گردشگری و میراث4

 جهان نما؛ از سکوت اسکلتی تا درخشش یک نماد گردشگری

ماجرای ادامه دار یک بُرج!
مدیرعامل سازمان سرمایه گذاری و مشــارکت های مردمی شهرداری اصفهان، 
گفت: پروژه جهان نما پس از سال ها رکود و توقف، با تغییرات گسترده معماری 
و انعقاد قرارداد با بخش خصوصی در مســیر تبدیل به هتل 5 ســتاره و احیای 

گردشگری اصفهان قرار گرفت.
مســعود حیدری در گفت وگو با »ایسنا« با بیان اینکه ســازمان سرمایه گذاری 
و مشارکت های مردمی شــهرداری اصفهان طی ســال های اخیر تمرکز ویژه ای 
بر جذب ســرمایه گذاری بخش خصوصی داشته اســت، اظهار کرد: روند انجام 
پروژه های این ســازمان از طریق فراخوان ها و اطلاع رســانی های رسمی انجام 
می شود. این اطلاع رسانی ها، مشابه اطلاع رسانی های مرتبط با مزایده ها، در قالب 
آگهی های روزنامه و انتشار در وب سایت سازمان انجام می شود تا سرمایه گذاران 
بتوانند در پروژه ها مشــارکت کنند. پروژه ها گاهی نیاز به ارزیابی فنی و بازرگانی 
دارند؛ به این معنا که شرایط ســرمایه گذاران از نظر اقتصادی، تخصص و تجربه 
مورد بررســی قرار می گیرد. به عنوان مثال، اگر فردی تجربه  جاده سازی و قصد 
مشارکت در پروژه های هتل سازی را داشته باشد، به دلیل نبود تناسب تخصص 
با نیاز پروژه، مجوز ورود به پروژه به او داده نمی شود. در همین راستا، تیم ارزیابی 
سازمان، مواردی همچون توان اقتصادی، مدت  زمان اجرا و قیمت پیشنهادی را 
بررسی می کند. به طور نمونه، اگر سرمایه گذاری قیمت غیرواقعی همچون ساخت 
یک ساختمان با هزینه ای غیرمنطقی پیشنهاد دهد، پس از آنالیز و بررسی دقیق، 

امتیاز کامل به او داده نمی شود.
وی افزود: پروژه های سازمان به دو دســته  ساختمانی و غیرساختمانی تقسیم 
می شوند. در دوره مدیریت ششم شهری تأکید بر اجرای پروژه هایی است که علاوه 
بر ایجاد نشاط اجتماعی، پاسخگوی نیازهای زیست محیطی و گردشگری شهر 
اصفهان باشند. به طور مشخص، یکی از دغدغه های فعلی شهر اصفهان، افزایش 
سرانه توقف مسافران است. با وجود تلاش های متعدد، این سرانه نسبت به سایر 
شهرهای کشور همچنان پایین تر است. از مهم ترین دلایل این موضوع می توان به 

کمبود هتل ها و اقامتگاه های مناسب اشاره کرد.
مدیرعامل سازمان سرمایه گذاری و مشــارکت های مردمی شهرداری اصفهان 
ادامه داد: بســیاری از مســافران به دلیل نبود امکانات اقامتی مناسب، ترجیح 
می دهند به شهرهای اطراف سفر کنند. این در حالی است که توسعه سرانه اقامتی 
قطعاً به رونق اقتصادی شهر اصفهان کمک خواهد کرد. در همین راستا، سازمان 
ســرمایه گذاری در حوزه گردشــگری پروژه های متعددی را تعریف کرده است. 
به طور مثال، در منطقه ناژوان پروژه هایی با محوریت گردشــگری طراحی شده 
که در اجرای آن ها اصول مدیریت شهری و زیست محیطی، همچون جلوگیری 
از آســیب به درختان و طبیعت، به شدت رعایت می شــود. از جمله این طرح ها 
می توان به احداث بوتیک هتل ها اشــاره کرد که در کنار حفظ محیط زیســت، به 

ارتقای زیرساخت های گردشگری شهر کمک خواهند کرد.

حیدری با اشاره به اینکه سازمان سرمایه گذاری و مشارکت های مردمی شهرداری 
اصفهان در کنار توسعه زیرســاخت های گردشــگری، هدف دارد امکان اقامت 
مســافران را نیز فراهم کند، بیان کرد: یکی از چالش های موجود در این مسیر، 
ترغیب سرمایه گذاران به ورود و فعالیت در حوزه ساخت هتل است. واقعیت این 
است که ساخت هتل در شهر اصفهان، با وجود جایگاه فرهنگی و گردشگری این 
شهر، از نظر اقتصادی برای سرمایه گذاران بازگشت سرمایه طولانی مدتی دارد. با 
این حال، نمی توان برای جذب سریع تر سرمایه گذاری، کیفیت هتل ها را نادیده 
گرفت و به ســاخت اقامتگاه هایی با کیفیت پایین تر رضایت داد. در این راستا، 
چندین پروژه با هدف توسعه زیرساخت های گردشــگری تعریف شده است تا 

شرایط برای سرمایه گذاری در این حوزه بهینه و جذاب شود.
وی گفت: با وجود تخفیف هایی که برای ساخت هتل در نظر گرفته شده و جلسات 
متعددی که با صنف هتل داران برگزار شده، همچنان استقبال سرمایه گذاران در 
حد انتظار نبوده است. به همین دلیل، لازم است اقدامات بیشتری در این حوزه 
انجام شود تا این چالش ها برطرف شــود. یکی از موضوعات مهم و مورد توجه 
شهروندان طی سال های گذشــته، وضعیت ساختمان جهان نما بوده است. این 
ساختمان با وجود معماری خاص و چارچوب های ویژه اش، به دلیل مشکلاتی که 
در هم خوانی با میراث فرهنگی به وجود آمد، سالیان زیادی متوقف ماند و رونق 

خود را از دست داد. این توقف، علاوه بر ساختمان اصلی، به پروژه های تجاری و 
اداری اطراف نیز آسیب رساند و موجب نارضایتی مالکان و کسبه شد.

مدیرعامل سازمان سرمایه گذاری و مشــارکت های مردمی شهرداری اصفهان 
با بیان اینکــه در دوره جدید مدیریت شــهری، یکی از تصمیمــات مهم، نجات 
ســاختمان جهان نما از وضعیت فعلی و تبدیل آن به یک بوتیک هتل 5 ستاره با 
رعایت الزامات خاص بوده است، اظهار کرد: این تصمیم پس از مطالعات دقیق و 
تهیه اسناد فنی )در حدود ۴۰۰ صفحه( و همچنین فراخوان و مذاکرات متعدد با 
سرمایه گذاران گرفته شد. لازم به ذکر است که این پروژه با وجود تمام چالش ها 
همچنان با جدیت در حال پیگیری است. اجرای این طرح می تواند ضمن احیای 
ساختمان جهان نما، رونق اقتصادی را به این بخش از شهر بازگرداند و به توسعه 

زیرساخت های گردشگری اصفهان کمک شایانی کند.
حیدری ادامه داد: ســازمان سرمایه گذاری و مشــارکت های مردمی شهرداری 
اصفهان در پروژه ساختمان جهان نما، پس از واگذاری آن به سرمایه گذار، با هدف 

تبدیل این ساختمان به هتل 5 ستاره اقدامات گسترده ای را آغاز کرده است. 
وی افزود: این پروژه با ســهم بندی ۷5 درصد متعلق به سرمایه گذار و ۲5 درصد 
سهم شهرداری، بر اساس الزامات مشخص و قرارداد رسمی به مرحله اجرا رسیده 
است. بدیهی اســت که رعایت نکردن الزامات از سوی ســرمایه گذار، همچون 

 کاهش کیفیت یا حذف بخش هایــی از پروژه، منجر بــه دریافت نکردن مجوز 
 هتل 5 ستاره خواهد شــد. این موضوع بازگشت ســرمایه را برای سرمایه گذار 
دشوار می ســازد؛ چراکه تفاوت قیمت خدمات در هتل های 5 ستاره و ۴ ستاره 

بسیار قابل توجه است.
حیدری افزود: پروژه تکمیل، تجهیز و بهره برداری ساختمان جهان نما در شرایطی 
آغاز شــد که اســکلت ســاختمان از قبل آماده بود، اما نیاز به تغییرات گسترده  
در طراحی و معماری داشــت. به دلیل تغییر شــرایط معماری و شهرسازی در 
سال های اخیر، بخش هایی از ســاختمان نیاز به تخریب و بازطراحی پیدا کرد تا 
با شرایط روز هماهنگ شود. در نتیجه، تغییرات اعمال شده موجب شد که تعداد 
اتاق های پیش بینی شــده از حدود ۱۴۰ اتاق به ۱۹5 اتاق افزایش پیدا کند. این 
تغییرات شامل افزودن سوییت های جدید و تقویت سازه ساختمان بود که طی 

آن بیش از ۱5 هزار تن مصالح ساختمانی جابه جا و ستون ها بازطراحی شدند.
مدیرعامل سازمان سرمایه گذاری و مشارکت های مردمی شهرداری اصفهان گفت: 
پس از انعقاد قرارداد، دســتورکارهای جدیدی نیز به پروژه اضافه شد؛ از جمله 
رعایت اصولی که ســاختمان جهان نما را به عنوان نمادی شهری در مرکز اصفهان 
حفظ کند و موجب برهم خوردن نمای شــهری و ســاختمان های مجاور نشود. 
تغییرات در ورودی ها و نماها، مقاوم سازی ســقف های سازه، ایجاد رمپ های 
پارکینگ، تجهیزات ترافیکی و افزایش تعداد آسانســورها )بــه دلیل نیازهای 
مسافران( از جمله این دســتورکارها بود. این تغییرات در طراحی، نه تنها موجب 
ارتقای کیفیت خدمات، بلکه موجب هماهنگی هر چه بیشتر ساختمان با معماری 

سنتی و مدرن اصفهان شد.
حیدری اضافه کرد: با توجه به پیچیدگی های پروژه، از جمله اضافه شدن تجهیزات 
جدید، اســتانداردهای آتش نشانی و تغییرات در ســاختار بخش های مختلف 
ساختمان، فرایند کارشناسی چندین مرحله ای انجام شد. در این فرایند، برخی 
انتقادات همچون نسبت سهم شهرداری و سرمایه گذار یا تفکیک فضای تجاری 
و هتل مطرح شد که لازم به ذکر اســت تمام این تصمیمات بر اساس مطالعات 
کارشناسی و تحلیل های فنی صورت گرفته است، همچنین با توجه به اضافه شدن 
بخش های جدید همچون تفکیک فضاهای استخر برای خانم ها و آقایان، نیاز به 
ارزیابی های مجدد کارشناسی نیز احساس می شد که در برخی موارد به تجدیدنظر 
در برنامه های قبلی منجر شد. مدیرعامل سازمان سرمایه گذاری و مشارکت های 
مردمی شــهرداری اصفهان بیان کرد: پیش بینی می شــود کــه بخش پذیرش 
مسافران این پروژه تا پایان سال جاری به بهره برداری برسد؛ با این حال، تکمیل 
بخش هایی همچون استخر و سایر امکانات رفاهی به دلیل پیچیدگی های فنی و 
اجرایی تا پایان امسال محقق نخواهد شد. این اقدامات، هرچند با چالش هایی 
همراه بوده، اما گامی اساسی در احیای ساختمان جهان نما و بازگشت آن به چرخه 

اقتصادی و گردشگری شهر اصفهان خواهد بود.

تازه ترین یافته های باستان شناسی ایران برای نخســتین بار در موزه ملی ایران 
رونمایی شد. قدیمی ترین اثر به نمایش گذاشته شده دندانی با قدمت بیش از ۱۸۰ 

هزار سال است که از غار قلعه کرد استان قزوین به دست آمده است.
به گزارش »ایسنا«، »نمایشگاه یافته های جدید باستان شناسی« همزمان با هفته 
پژوهش در موزه ملی ایران برپا شده است. این آثار از کاوش های علمی سال ۱۴۰۲ 
به دست آمده اند و قدمت آنها از دوره پارینه سنگی تا دوره اسلامی را دربرمی گیرد.

سجاد علی بیگی، رئیس پژوهشکده باستان شناسی به »ایسنا« گفت: نزدیک 
به ۳۹۰ شیء به این نمایشگاه رسیده است که یافته های برخی از این محوطه ها از 
جمله تپه تیلینه کرمانشاه که قدمت آثار آن به آغاز هزاره سوم پیش از میلاد؛ یعنی 
حدود 5۰۰۰ سال پیش می رسد، غار زل هستیجان در استان مرکزی که قدمت آثار 
آن از دوره ساسانی تا اسلامی است و غار قلعه کرد در قزوین با قدمت دوره پارینه 

سنگی میانی، از جمله شاخص ترین آثار به نمایش گذاشته شده هستند.
دستاوردهای این نمایشگاه متشــکل از یافته های کاوش های باستان شناختی 

از محوطه های »قواخ تپه« در اســتان کرمانشــاه با قدمت دوره ساســانی )به 
سرپرستی سجاد علی بیگی(، »غار اسپهبد خورشید« در استان مازندران با قدمت 
پساساسانی )سرپرست کاوش مهدی عابدینی عراقی(، »محله کورش« اهواز 
خوزســتان و گورخمره ای همراه اسکلت )سرپرســت کاوش لقمان احمدزاده(، 
محدوده »سد مراش« در اســتان زنجان با قدمت ســده ۷ و ۸ هجری قمری 
)سرپرست کاوش شقایق هورشید(، »قلعه الموت« در استان قزوین با قدمت 
سده ۶ و ۱۱ هجری قمری )سرپرســت کاوش حمیده چوبک(، محدوده »سد 
بلوبین« در اســتان زنجان با قدمت دوره تاریخی و اسلامی )سرپرست کاوش 
فاطمه فرشی جلالی(، »غار زل« )هســتیجان( در استان مرکزی با قدمت دوره 
ساسانی و اوایل دوره اسلامی )سرپرستی کاوش محمدرضا نعمتی(، »تپه تیلینه« 
در استان کرمانشاه با قدمت هزاره سوم پیش از میلاد )سرپرست کاوش شکوه 
خسروی(، محوطه »چپرآباد« در استان آذربایجان غربی با قدمت نیمه دوم هزاره 
پنجم پیش از میلاد )سرپرست کاوش حنان بحرانی پور(، محوطه »کمیشانی« 

در استان مازندران با قدمت دوره نوسنگی و دوره تاریخی )سرپرست کاوش حسن 
فضلی نشلی(، »غار قلعه کرد« در آوج استان قزوین با قدمت دوره پارینه سنگی 
میانی )سرپرست کاوش حامد وحدتی نسب( و »محوطه ازبکی« در استان البرز 

با قدمت عصر آهن )به سرپرستی مهرداد ملک زاده( است.
نمایشگاه نویافته های باستان شناسی که در مشارکت پژوهشگاه میراث فرهنگی 
و گردشــگری و موزه ملی ایران برگزار شده است، دوشــنبه ۲۶ آذرماه در حاشیه 
نکوداشت هفته پژوهش با حضور سیدرضا صالحی امیری، وزیر میراث فرهنگی، 
گردشگری و صنایع دستی در سالن نمایشگاهی موزه ملی ایران افتتاح شد، اما 
با تعطیلی موزه ها در پی کاهش دما و آلودگی هوا، نمایشگاه تا باز شدن موزه ها، 

امکان بازدید ندارد.
این آثار با توجه به آنکه مطالعات آنها هنوز کامل نشــده، قرار اســت برای زمان 
محدودی به نمایش گذاشــته شــوند. بنابر اعــلام موزه ملی ایران، نمایشــگاه 
نویافته های باستان شناسی تا دهم دی ماه ۱۴۰۳ برپا خواهد بود. موزه ملی ایران 

در خیابان امام خمینی)ره(، ابتدای خیابان ســی تیر، پروفسور رولن واقع شده 
است. ساعت کار موزه ملی در روزهای غیرتعطیل از ساعت ۹ صبح تا ۱۷ است.

برای نخستین بار انجام شد

رونمایی از دندان ۱۸۰هزار ساله و نویافته های باستان شناسی ایران

شنبه ۱ دی ۱۴۰۳ / ۱۹ جمادی الثانی  ۱۴۴۶ / ۲۱ دسامبر  ۲۰۲۴ / شماره ۴۲۵۶

مفاد آراء
10/1 آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آيين نامه قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتي 

و اراضي و ساختمان هاي فاقد سند رسمي
 برابر آرا صــادره هيات هاي موضــوع قانون تعييــن تکليف وضعيت ثبتــي اراضي و 
ساختمان هاي فاقد ســند رسمي مســتقر در واحد ثبتي منطقه غرب اصفهان تصرفات 
مالکانه و بلامعارض متقاضيان محرز گرديده است لذا مشخصات متقاضيان و املاک مورد 
تقاضا به شرح زير به منظور اطلاع عمومي در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهي مي شود . در 
صورتي که اشخاص نسبت به صدور سند مالکيت متقاضيان اعتراضي داشته باشند مي 
توانند از تاريخ انتشار اولين آگهي به مدت دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت اسناد و املاک 
تسليم و پس از اخذ رسيد ظرف مدت يکماه از تاريخ تسليم اعتراض دادخواست خود را به 

مرجع قضايي تقديم نمايد. 
رديف 1- برابر راي شــماره 17149 مورخ 1403/09/10 هيات سوم مالکيت آقای مهدی 
قديريان بهارانچی به شناسنامه شماره 48553 کدملي 1280374411 صادره اصفهان فرزند 
حسين در ششدانگ يکباب ساختمان به مساحت 184/40 متر مربع پلاک شماره 34  اصلي 
واقع در اصفهان بخش 14 حوزه ثبت ملک غرب اصفهان مع الواسطه از رضا رضايی برزانی 

فرزند ذوالفقار طبق اظهارنامه ثبتی تائيد و محرز گرديده است.
تاريخ انتشار نوبت اول: 1403/10/01
تاريخ انتشار نوبت دوم: 1403/10/16

م الف: 1848228  شهرياري رئيس منطقه ثبت اسناد و املاک غرب اصفهان
مفاد آراء

10/2 آگهي ماده 3 قانون و ماده 13 آيين نامه قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتي و اراضي 
و ساختمان هاي فاقد سند رسمي

برابر رای شماره 3392 مورخ 1403/9/7 هيات اول موضوع قانون تعيين تکليف وضعيت 
ثبتی اراضی و ســاختمانهای فاقد ســند رسمی مســتقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک 
جنوب اصفهان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی، مالکيت آقای عباسعلی ابراهيمی 
 دســتجردی به شناســنامه شــماره 18056 کدملی 1292890207 صادره اصفهان فرزند 
سيف اله در ششدانگ يک قطعه زمين کشاورزی بدون درج اعيانی و با کاربری کشاورزی 
)با توجه به نامه اداره جهاد کشاورزی( به مســاحت 400 متر مربع مفروزی از پلاک شماره 
 131 فرعی از 4483 اصلی واقــع در اصفهان بخش 5 حوزه ثبــت ملک جنوب اصفهان 

مع الواسطه و به موجب بيع نامه عادی از طرف آقای جعفر متقی دستجردی )مالک رسمی( 
به متقاضی واگذار گرديده است.

 لذا به منظور اطلاع عمومی مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی 
که اشخاص نسبت به صدور ســند مالکيت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از 
تاريخ انتشــار اولين  آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به اين اداره تسليم و پس از اخذ 
رسيد، ظرف مدت يک ماه از تاريخ تســليم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضايی 
تقديم نمايند. بديهی اســت در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق 

مقررات سند مالکيت صادر خواهد شد. 
تاريخ انتشار نوبت اول: 1403/10/01
تاريخ انتشار نوبت دوم: 1403/10/16

م الف: 1848691  مهدي شبان رئيس ثبت اسناد و املاک جنوب اصفهان
مفاد آراء

10/3آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئين نامه قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتي 
و اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي

 برابر بــا راي صادره هيــات موضوع قانــون تعيين تکليــف وضعيت ثبتــي اراضي و 
ساختمان هاي فاقد سند رسمي مستقر در ثبت بادرود،  تصرفات مالکانه متقاضيان محرز 
گرديده است لذا مشخصات متقاضي و املاک مورد تقاضا به شرح ذيل جهت اطلاع عموم 
در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهي مي گردد  و در صورتي که افراد  نســبت به صدور سند 
مالکيت متقاضيان اعتراضي داشته باشند از تاريخ انتشــار اولين نوبت آگهي به مدت دو 
ماه اعتراض خود را به اداره ثبت اسناد و املاک بادرود ارائه و  پس از اخذ رسيد ظرف مدت 
يک ماه از تاريخ تسليم اعتراض دادخواست خود را به مرجع قضايي تسليم نمايند. بديهي 
اســت در صورت انقضاي مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکيت 
صادر خواهد شد. همچنين صدور سند مالکيت مانع مراجعه معترضين به محاکم قانوني 

نخواهد بود.
1- برابر راي شــماره 140360302022000110 مورخ 1403/09/18 هيات اول موضوع قانون 
تعيين تکليف وضعيت ثبتي اراضي و ساختمان هاي فاقد سند رسمي مستقر در واحد ثبتي 
حوزه ثبت ملک بادرود تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضي خانم افسانه حيدريان مقدم 
بادی فرزند حسين در شش دانگ يکدرب باغ به مساحت 1585/8 متر مربع مفروز  از  شماره 
پلاک 2825 فرعي از 159- اصلي واقع در بادرود جزء بخش 9 حوزه ثبتي بادرود خريداري 

عادي مع الواسطه از مالک رسمي  آقای محمد واحدی فرزند حاج علی گرديده است. 
تاريخ انتشار نوبت اول: 1403/10/01
تاريخ انتشار نوبت دوم: 1403/10/16

م الف: 1848942 رضا طويلي رئيس اداره ثبت اسناد و املاک بادرود  
 ابلاغ مفاد آراء

10/4 آگهي ابلاغ مفاد آراء صادره از سوی هيات موضوع بند 2 ماده 1 قانون الحاق موادی 
به قانون ساماندهی و حمايت از توليد و عرضه مسکن مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک 

شهرستان خوانسار
نظر به اينکه طبق آراء صادره به اســتناد مدارک تســليمی تصرفــات مالکانه مفروزی 
متقاضيان زير در شهر و روستاهای شهرستان خوانسار احراز گرديده است لذا طبق قسمت 
اخير بند مذکور در مــاده 10 آيين نامه اجرايی مراتب برای يــک نوبت آگهی می گردد تا 
چنانچه کسی نسبت به آنها اعتراض داشته باشــد از تاريخ الصاق آگهی ظرف مدت 20 
روز اعتراض خود را به صورت مکتوب به اداره ثبت اسناد و املاک خوانسار تسليم و پس 
از تاريخ تسليم اعتراض، ظرف مدت يک ماه دادخواســت خود را به دادگاه صالحه تقديم 
و گواهی طرح دعوی را به اين واحد ثبتی ارائه نمايد. بديهی اســت در صورت عدم وصول 
اعتراض و گواهی طرح دعوی ظرف مدت مقرر در اجرای رای صادره اقدام و سند مالکيت  
به نام متقاضی صادر خواهد شــد. ضمنا برابر تبصره 2 ماده 1 قانــون فوق الذکر صدور 
 سند  مالکيت مانع از مراجعه معترض به محاکم قضايی برای تقديم دادخواست اعتراض

 نخواهد شد. 
آراء شهرستان خوانسار بخش مرکزی )وادشت( پلاک ثبتی 5 اصلی بخش 4 ثبت خوانسار

رای شماره 1007 مورخ 1403/09/18 مريم دهاقين فرزند جليل ششدانگ يک قطعه زمين 
به مساحت 15/52 متر مربع 

م الف: 1843322 حبيب اکبری رئيس اداره ثبت اسناد و املاک شهرستان خوانسار 
تحدید حدود  اختصاصی

10/5 برابر ماده 10 آئين نامه اجرايی قانون الحاق موادی به قانون ســاماندهی و حمايت 
از توليد و عرضه مســکن تحديد حدود رقبات زير واقع در وادشت پلاک 2157 فرعی از 5 
اصلی بخش 4 خوانسار به ترتيب از ســاعت 9 صبح 1403/10/12 بعد در محل شروع و 
بعمل خواهد آمد لذا به موجب ماده 14 قانون ثبت بــه صاحبان املاک و مجاورين اعلام 
می شود که در روز و ساعت مقرر در محل حضور بهم رسانند چنانچه هر يک از صاحبان 

املاک با نماينده قانونی آنها در موقع تعيين حدود حاضر نباشــند مطابق ماده 15 قانون 
ثبت ملک  آنها با حدود اظهار شــده از طرف مجاورين تحديد حدود خواهد شد اعتراضات 
مجاورين و صاحبان املاک که در موقع مقرر حاضر نبودند مطابق مقررات ماده 10 مذکور از 
تاريخ تنظيم صورتمجلس فقط تا 20 روز پذيرفته خواهد شد. ضمنا معترض از تاريخ تسليم 
اعتراض بايستی ظرف مدت يکماه دادخواســت خود را به مرجع ذيصلاح قضائی تقديم و 
گواهی تقديم دادخواست خود را به اداره ثبت تسليم نمايد تا در صورت عدم وصول اعتراض 

يا عدم تسليم گواهی تقديم دادخواست عمليات ثبتی تعقيب خواهد شد.
آگهی تحديد حدود وادشت بخش 4 ثبت خوانسار

تحديد حدود شهرستان خوانسار بخش مرکزی )وادشــت( پلاک 2157 فرعی از 5 اصلی 
بخش 4 ثبت خوانســار به نام مريم دهاقين فرزند جليل ششــدانگ يک قطعه زمين به 

مساحت 15/52 متر مربع 
م الف: 1843306 حبيب اکبری رئيس اداره ثبت اسناد و املاک شهرستان خوانسار 

فقدان سند مالکیت
10/6 نظر به اينکه سند مالکيت شش دانگ يکباب خانه بشماره پلاک ثبتی 8411 فرعی 
از 159- اصلی بمساحت 354/75 متر مربع واقع در بادرود جز بخش نه حوزه ثبتی بادرود 
بنام نجمه سلمانی خالدی فرزند محمد بشماره چاپی 365455 سری ج سال 1400 با شماره 
دفتر املاک الکترونيکی 140220302022000259 ثبت و صادر و تســليم گرديده ســپس 
نامبرده با ارائه درخواست کتبی به شــماره وارده 140321702022003764 - 1403/09/25 
بانضمام دو برگ استشهاديه محلی که امضاء شهود آن ذيل شماره 50810 و شناسه يکتا 
140302155818000830- 1403/09/25 به گواهی دفترخانه 23 بادرود رسيده، مدعی است 
که سند مالکيت آن بعلت اسباب کشــی مفقود گرديده و درخواست صدور المثنی سند 
 مالکيت ملک  فوق را نموده لذا مراتب به اســتناد تبصره يــک اصلاحی ذيل ماده 120- 
آيين نامه قانون ثبت در يک نوبت آگهی می شود تا چنانچه کسی مدعی انجام معامله 
نسبت به ملک مرقوم يا وجود ســند مالکيت نزد خود می باشد از تاريخ انتشار اين آگهی 
ظرف مدت ده روز اعتراض خود را کتبا ضمن ارائه اصل سند مالکيت يا سند معامله به اين 
اداره تسليم و رسيد اخذ نمايد تا مراتب صورتمجلس و اصل سند مالکيت به ارائه  کننده 
سند مسترد گردد.  بديهی است اگر ظرف مدت مقرر اعتراضی نرسيد يا در صورت اعتراض 
اصل سند مالکيت  يا سند معامله ارائه نشــود اقدام به صدور سند مالکيت المثنی طبق 

مقررات خواهده شد. م الف: 1849033 رضا طويلی رئيس ثبت اسناد و املاک بادرود 



مازوت حیف نشود، آلودگی مهم نیست

اصفهان »شهر زندگی«، در دنیای مدیران شهری البته!

رتبه دوم تولید برق کشور را داریم، نیروگاه های اصفهان با تمام توان فعالیت می کنند تا برق 
در کشور کمتر قطع شود اما باید آلودگی ناشی از مازوت سوزی را تحمل کنیم چراکه دور 
ریختن مازوت های تولیدی در چرخه صنعت حیف است و قطعی مداوم برق نیز حتماً حق اصفهان است!

به گزارش »خبرآنلاین«، ما در اصفهان رتبه دوم تولید برق کشور را داریم، نیروگاه های استان با تمام توان 
فعالیت می کنند تا برق در کشور قطع نشود اما باید آلودگی ناشی از مازوت سوزی را تحمل کنیم چراکه 
به گفته مســئولان دور ریختن مازوت های تولیدی در چرخه صنعت حیف است و در این شرایط قطعی 

مداوم برق هم حتماً حق اصفهان است!
ما استانی سرشــار از انرژی های خورشیدی هســتیم اما به دلیل ناترازی انرژی و به بهانه آلودگی یک 
 هفته کل اســتان را تعطیل می کنیم اما هنوز هم هوا آلوده اســت، همانند ســال گذشــته در هفته ای 
قرار داریم که کل استان حتی دفاتر رســانه ها در مجتمع مطبوعاتی اصفهان، تعطیل هستند اما صنایع 
آلاینده برای جلوگیری از کاهش تولید در کشــور)!( با قدرت به فعالیت خود ادامه می دهند و به گفته 
کارشناسان مازوت ســوزی و فعالیت کارخانه جات صنعتی ادامه دارد و گرنه چرا باید آلودگی با شدت 

هرچه تمام تر ادامه داشته باشد!
مریم تقوی، کارشــناس بیولوژی و محیط زیســت در این ارتباط به »خبرآنلاین« می گوید: اصفهان در 
شرایطی تعطیلی به اصطلاح زمستانه)!( را آغاز کرد که مسئولان اعلام کردند یکی از دلایل این تعطیلی ها 

برای کمک به کاهش آلودگی هوا است.
وی می افزاید: چه تناقض عجیبی اســت که در طول دو هفته ای که اصفهان با ســطح آلودگی بیش از 
۱۴۵ )قرمزو در آستانه بنفش( با سرفه و ماسک راهی مدرسه کرد اصفهان را به جز یکی دو روز تعطیل 
نکردیم اما درست در روزهایی که هوای تمیز را پس از دو هفته به دلیل تغییرات جوی تجربه می کردیم و 
همزمان با روز هوای پاک و اجرای طرح ) ۲۶=۲۹ ( اصفهان را تعطیل می کنیم شاید از این رو که بعداً با 
افتخار بگوییم طرح ما جواب داد و به آن افتخار کنیم! و صد البته شاید از ترس اینکه سازمان بهداشت 
جهانی نیز به دلیل اینکه اصفهان حتی یک روز پاک در طول سال نداشته است به استفاده بیش از اندازه 

از سوخت های فسیلی شک نکند!
این کارشناس محیط زیست با طرح این سئوال که کی قرار است از کارهای شعاری در حق اصفهان دست 
برداریم، بیان می کند: چــرا امروز و پس از تعطیلی دو روزه، اصفهان باید هوای آلوده آن هم در ســطح 
 قرمز را تجربه کند؟ آیا بدان دلیل نیســت که مدیریت بحران استان، هر ساله در روزهای آلوده اصفهان 
یک برگه انشــا به رســانه ها دیکته می کند که در آن وظایف دســتگاه های مربوطه برای رسانه ها بیان 

می شود، وظایفی که توسط این نهادها در سایه عدم بازرسی و تذکرهای جدی اجرایی نمی شود.
وی ادامه می دهد: شــاید به جای این همه تکرار که هــر روز روی صفحه خبرگزاری هــا و روزنامه های 
می بینیم، امیــد بیهوده به مردم نــداده و به جای این همه تکــرار، فقط یک کلمه می نوشــتیم »همان 
همیشگی« و بیهوده وقت مردم را نمی گرفتیم چراکه به اذعان نهادهایی همچون محیط زیست و مدیریت 
بحران استانداری اصفهان دستگاه های موظف، به وظیفه خود در قبال کاهش آلودگی هوا عمل نمی کنند.

تقوی تأکید می کند: دیگر شمار سال هایی که قرار بوده است، کوره های آجرپزی و برخی کارخانه جات 
به شعاع ۵۰ کیلومتری اصفهان منتقل شوند از دستمان در رفته است اما هنوز »بند مربوط« به آن در خبر 

ارسالی مدیریت بحران به رسانه ها از مهم ترین عوامل کمک به کاهش آلودگی هوا عنوان می شود و از 
جای خود تکان نخورده است.

وی با اشــاره به اینکه همه ما طریق اصلی رفع آلودگی از ســر اصفهان را به خوبی می دانیم و نیازی به 
تکرار آنها نمی بینم، ادامه می دهد: سال هاست محیط زیست و اســتانداری اصفهان اعلام می کنند که 
دســتگاه های متخلف در زمینه عمل نکردن به وظایف خود برای کاهش آلودگی هوا را به محیط زیست 
معرفی می کنند؛ درســت از یک دهه قبل که »طرح جامع و ناموفق کاهش آلودگی هوای اصفهان« به 
مردم معرفی شد تا اکنون که این طرح و دستاوردهای به دست نیامده آن در آرشیوها خاک می خورد، 
هر سال بهار می رسد و همه چیز فراموش می شود تا سال بعد و این وعده موعود هرگز فرا نرسیده است.

به گفته کارشناسان اصفهان سال هاست به مادری مظلوم ورنج دیده برای کشور تبدیل شده است چراکه 
مدام از حق خود برای آســایش دیگران می گذرد اما برخی همانند فرزندانــی ناخلف که احترام مادر را 
ندارند از وی توقع بخشش بیشتر و تحمل هر رفتاری را دارند و بیهوده نیست که محسن رنانی، پژوهشگر 
برتر کشور از خود مردم اصفهان می خواهد که از مسئولانی که جز گفتار و کاغذ بازی در خور احترام مردم 
اصفهان رفتار نمی کنند، طالب حق خود باشند، مردم اصفهان خوب می فهمند که دکتر رنانی چه می گوید 
چراکه برخلاف صحبت های برخی افراد در حق وی، از ســر دلسوزی برای شــهری سخن می گوید که 

گویی تا تمدن آن زیر خاک فرونشست پنهان نشود نمی خواهند دست از سر آن و ذخایرش بردارند.
تقوی در این ارتباط نیز تأکید می کند: اصفهان سالهاســت از حق آبه خود محروم اســت و در شرایطی 

 که ۹۷ درصد زاینده رود در این اســتان قــرار دارد و بیش از ســه میلیون حق آبه دار دارد، ســهمی از 
رودخانه ای که در طول تاریخ همیشه به نام اصفهان بوده است ندارد چرا که یک رئیس جمهور تشخیص 
داد که بدون توجه به نظر کارشناسان، یک طبیعت و تمدن ۴۲ هزار ســاله را نادیده بگیرد و به اقتضای 

رئیس بودن بگوید آب مال سرچشمه است!
 وی ادامه می دهد: در عوض اســتانی که ۹۷ درصد ســهم آبه از کارون دارد، عجیب اســت که به جای

3 درصد، همه آن ۹۷ درصد حق خود از کارون را نیز از رودخانه زاینــده رود می خواهد و همچنین برای 
همه مردم اســتان کوچک خود، به جای ۸۶ هزار نفری که از این رودخانه سهم دارند و عجیب تر اینکه، 
مسئولان نیز هم به جای اجرای قانون به این ســادگی که هر استانی باید به اندازه حق آبه خود ازحوضه 
مربوط به خود آب بردارد، برداشت های خارج از رویه و غیرقانونی بالادستی را می بینند، دم نمی زنند و 

روی کاغذ به دنبال راه حل های دیگر برای احیای زاینده رود می گردند.
وی تأکید می کند: اینجاست که عجیب نیست انتظار داشــته باشیم استانی که بیشترین سهم آلودگی 
کشور را دارد، بازهم آلودگی مازوت ســوزی را تحمل کند که خدای نکرده مازوت حیف نشود و عجیب 
نیست بیشترین سهم ها در تولید برق صنعت کشور را داشته باشد اما به دلیل ناترازی انرژی تعطیل شود 
و قطعی برق مداوم نیز حق آن باشد! حداقل سال گذشــته به بهانه نبود انرژی مازوت سوزی داشتیم، 
امسال، هم باید قطعی برق را تحمل کنیم و هم در خانه بنشــینیم که خودروهای ما هوا را آلوده نکنند و 

مازوت سوزی و فعالیت های آلاینده کارخانه جات را از منزل به تماشا بنشینیم!
این کارشناس محیط زیست با اشاره به اینکه در این اســتان فقط شعار زیبا می دهیم، تصریح می کند: 
بلندمرتبه سازی در این شهر که مسیر نفس کشیدن ندارد با کمک ماده ۱۰۰ که ساخت و سازهای غیرمجاز 
را با معجزه پول قانونی می کند با قوت در حال انجام است، بناهای ارزشمند میراثی اصفهان با بی توجهی 
میراث فرهنگی تخریب می شوند، درختان در سایه توجیه و سکوت قطع می شود، آلودگی و فرونشست 
وکم آبی در شهر و استان بیداد می کند اما مسئولان ما همچنان با افتخار از رتبه نخست تولید محصولات 
دامی و کشاورزی با وجود خشکسالی سخن می گویند و میزان تولیدات صنعتی و به کاشت درختانی که 
مخصوص مناطق سردسیری است مانند سرو توت و یا مخصوص مناطق شرجی و آب و هوای کویری 

مانند زیتون افتخار می کنند و درباره اهمیت به حفظ بناهای تاریخی استان فقط سخن می گویند.

شهر شعارهای زیبای مسئولان
باید اذعان کنیم که مسئولان استان اصفهان بدون توجه به جناح از در طول سه دهه اخیر بسیار ضعیف 
عملی کرده اند و جز شعارهای پوچ کاغذی دستاوردی برای استان نداشــتند؛ از یک سو از انرژی های 
خورشیدی صحبت می کنیم اما هنوز یک نیروگاه قابل توجه بدون وابستگی به صنایعی که برق تولیدی 
را برای خود می خواهند، در این استان افتتاح نشده است که دل به آن ببندیم، به گفته کارشناسان هنوز 
در استان اصفهان و در کشــور تولید رمزارز انجام می شود وبخشــی از تانرازی های انرژی مربوط به آن 
مربوط است اما جز شعار »باید و باید« ثمره اجرایی برای کشور و اســتان نداشته ایم، برای این استان 
 شاید نام »شهر شعارهای زیبای مســئولان« زیبنده تر اســت و این اصفهان برخلاف شعار مسئولان، 

دیگر اصلًا شهر زندگی نیست!

جامعه
شنبه ۱ دی ۱۴۰۳ / ۱۹ جمادی الثانی  ۱۴۴۶ / ۲۱ دسامبر  ۲۰۲۴ / شماره ۴۲۵۶

سرپرســت پلیس فتا فرماندهی انتظامی استان 
اصفهان گفت: طلافروشــان مغازه هــای خود را به 
دوربین های مدار بسته ای مجهز کنند که قادر به ثبت 
تصاویر واضح از چهره مراجعان باشــند، همچنین 
مراقب مجرمانی که با کارت های اجاره ای اقدام به 

خرید می کنند، باشند.
به گزارش خبرگــزاری »ایمنا« و به نقــل از پایگاه 
اطلاع رسانی پلیس، علی شــکرالهی اظهار کرد: با 

توجه به تحلیل پرونده های متشکله در حوزه جرایم 
مالی فتا، طلا به دلیل ارزش بالای خود، حمل آسان 
و قابلیت نقدشــوندگی فوری، یکــی از گزینه های 
محبوب مجرمان برای پول شویی است، این افراد 
از کارت های اجاره ای برای هدایــت عوائد حاصل 
از جرم اســتفاده کرده و با خرید طــلا از مغازه های 
طلافروشی قصد دارند، پول های نامشروع خود را 

وارد چرخه اقتصادی کنند. 
وی افــزود: بــه دلیــل اســتفاده مجرمــان از 
پوشــش هایی همچــون کلاه، ماســک و عینک 
آفتابی، همراه با نصب نامناسب دوربین های مدار 
بســته، تصاویر ضبط شــده در طلافروشی ها قادر 

به شناســایی مجرمان در ســامانه های تخصصی 
 نبوده و روند رســیدگی بــه پرونده ها را با مشــکل 

روبه رو می کند.
سرپرســت پلیس فتا فرماندهی انتظامی استان 
اصفهان عنوان کرد: با هــدف افزایش هزینه جرم 
در فرایند پول شویی از اتحادیه طلافروشان استان 
درخواســت داریم تا به طلافروشــی ها الزام کنند 
که در مغازه های خود دوربین های مدار بســته ای 
نصب کنند که چهــره مراجعان را بــه وضوح ضبط 
کند و احراز هویت مشــتریان در صورت استفاده از 
 پوشش هایی همچون کلاه، ماسک یا عینک آفتابی 

به طور دقیق انجام شود. 

هشدار پلیس فتا استان اصفهان به طلافروشان برای 
کارت های اجاره ای و مقابله با پولشویی

افتتاحیه نیروگاه 
خورشیدی در مدرسه 

کودکان اوتیسمی
آییــن افتتاحیه نیروگاه خورشــیدی 
تجمیعی ۲۰۰ کیلو واتــی در اصفهان، 
با حضور مســئولان کشوری و استانی 
در مجموعه آموزشــی مهرآفرین ویژه 

کودکان اوتیسمی برگزار شد.

دادستان اصفهان:

انتقال زندانیان اتباع، فرصت مناسبی برای کاهش جمعیت 
زندان ها است

دادستان عمومی و انقلاب اصفهان گفت: انتقال زندانیان اتباع کشــورهای دیگر فرصت مناسبی برای 
کاهش جمعیت زندان ها است. سید محمد موسویان هدف از بازدیدهای مستمر و منظم از زندان اصفهان 
را بررسی شرایط نگهداری محکومین، دیدار چهره به چهره با زندانیان و بررسی درخواست های آنان عنوان 
کرد.  وی افزود: در این بازدیدها تلاش می شــود تصمیمات لازم در جهت رفع مشــکلات مددجویان و 
سامان دهی جمعیت کیفری زندانیان اتخاذ شود. وی در این بازدید با بیش از ۷۰ نفر زندانی ملاقات و 
ضمن بررسی مشکلات حقوقی و قضایی آنان، دستوراتی درباره تعیین تکلیف پرونده های زندانی دار و 
اعمال نهادهای ارفاقی به محکومان واجد شرایط صادر کرد. موسویان به موافقت با درخواست ۱۵ نفر از 
مددجویان برای اعزام به کشور افغانستان، اشاره و اظهار کرد: انتقال زندانیان اتباع کشورهای دیگر فرصت 

مناسبی برای کاهش جمعیت زندان ها و جلوگیری از تبعات و آسیب های اجتماعی فراهم می کند. 
در پایان این بازدید به ۴۴ زندانی واجد شرایط مرخصی اعطا شد و ۲۱ زندانی نیز با مرخصی پایان حبس، 

از زندان آزاد شدند.

رئیس کل دادگستری استان اصفهان خبرداد؛

صلح و سازش در پرونده ۵۰ میلیارد ریالی
پرونده ۵۰ میلیارد ریالی در زندان نسوان اصفهان به سازش ختم شــد. رئیس کل دادگستری استان 
اصفهان گفت: به همت اعضای شعبه ۵۰ شورای حل اختلاف زندان نسوان شهرستان اصفهان پرونده ای 
به ارزش ۵ میلیارد تومان با سازش مختومه شد. حجت الاسلام جعفری افزود: در این پرونده خواهان با 
دریافت دو میلیارد و ۵۰۰ میلیون تومان از نیم دیگر مطالبه خود چشم پوشی کرد و مددجوی در بند پس 
از دو ماه آزاد شد. وی افزود: تلاش برای آزادی زندانیانی که سوءسابقه ای در پرونده آنها نیست، اقدامی 

در حمایت از خانواده های آنها از انواع آسیب های اخلاقی و روانی و تضمین سلامت اجتماعی است.

در نخستین روزهای زمستان، برف و باران در راه اصفهان است

تو را من همچنان چشم در راهم!
کارشــناس پیش بینی اداره کل هواشناسی اصفهان گفت: ورود سامانه بارشــی از شنبه )امروز( و در 
نخستین روزهای زمستان موجب بارش برف و باران در نواحی غربی، شمالی و تا حدودی مرکزی استان 
می شود. مینا معتمدی در گفت  و گو با »ایرنا« افزود: اوج فعالیت سامانه سرد بارشی برای روز شنبه است 
و این سامانه یکشنبه )فردا( از استان خارج خواهد شد.  همزمان با خروج این سامانه، دمای هوا مجدداً 
در بیشتر مناطق استان اصفهان کاهش می یابد. وی اظهار کرد: دمای هوای بیشتر مناطق استان  یک تا ۲ 

درجه سانتیگراد افزایش خواهد داشت که هنگام صبح به دلیل ابرناکی بیشتر خواهد شد.

انتخاب عضو هیئت علمی دانشگاه اصفهان به عنوان پژوهشگر 
برگزیده کشور

استاد دانشگاه اصفهان در بیست وپنجمین جشنواره تجلیل از پژوهشگران، فناوران و نوآوران برگزیده 
کشور به عنوان پژوهشگر برتر کشور انتخاب و لوح تقدیر خود را از وزیر علوم، تحقیقات و فناوری دریافت 
کرد. این جشنواره با حضور حسین ســیمایی صراف، وزیر علوم، تحقیقات و فناوری؛ پیمان صالحی، 
معاون پژوهشی وزیر علوم؛ محمد نبی شهیکی، معاون فناوری وزیر علوم؛ سیدمحمود آقامیری، رئیس 
دانشگاه شهید بهشتی و سیدعباس موسوی، رئیس دانشگاه شــریف برگزار شد. در این مراسم از ۲۸ 
پژوهشگر برگزیده دانشگاهی، ۲ پژوهشگر برگزیده وزارت بهداشت، یک پژوهشگر برگزیده مهارتی و 

۸ پژوهشگر جوان تقدیر شد.

عکس خبر

خبر روزاخبار
متخصص اعصاب و روان:

آلودگی هوا سبب افزایش 
اضطراب و پرخاشگری 

می شود
متخصص اعصــاب و روان در اصفهان گفت: 
آلودگی هوا مشکلات روحی و روانی همچون 
پرخاشگری، اضطراب و افسردگی را در بین 
بیماران و حتی افراد سالم افزایش می دهد. 
غلامرضا بارانی در گفت و گو با »ایرنا« اظهار 
کرد: به طور معمول تأثیر آلودگی هوا بر سلامت 
روح و روان خود را به صورت پدیده هایی مانند 
اضطراب، پرخاشگری و افسردگی و افزایش 
آنها در بیماران نشــان می دهــد. وی افزود: 
آلودگی هوا از جنبه روحــی و روانی بر نحوه 
سازگاری ما با محیط اطراف، رفتارها و عملکرد 
اجتماعی و رشد و به بلوغ رسیدن مغزی در دراز 
مدت تأثیر منفی می گذارد. این روانپزشــک 
تصریــح کرد: بر پایــه نتیجــه تحقیقاتی در 
آمریــکا و دانمارک، در معــرض آلودگی هوا 
قرار گرفتن با افزایش اختلالات روانپزشکی 
از جمله افسردگی، اختلال دو قطبی، اختلال 
شخصیت و اسکیزوفرنی)روان گسیختگی( 
مرتبط است. بارانی افزود: پژوهش هایی در 
گذشــته ثابت کرده که آلودگی هوا با سطوح 
بالاتری از ابتلا به اضطراب، پریشانی روانی، 
افزایش خطر زوال عقل، آلزایمر و افسردگی 
ارتباط مستقیم دارد. وی افزود: حضور حتی 
کوتاه مــدت در مکان هایی بــا اوج آلودگی، 
آسیب رسان و خطرســاز بوده که احتمال آن 
برای گروه های آسیب پذیر مانند کودکان و افراد 
دارای بیماری زمینه ای بیشتر است. رئیس 
هیئت پزشکی ورزشی استان اصفهان درباره 
فعالیت ورزشکاران در هوای آلوده گفت: این 
افراد باید از فعالیت در اماکن ورزشــی روباز 
پرهیز کنند و تمرین در فضای بســته را نیز به 
کمترین میزان ممکن کاهش دهند. به دلیل 
افزایش ضربان قلب، گردش خون و تنفس 
در حین تمرین، میزان جــذب آلاینده ها در 
خون بیشتر می شــود که خطر زیادی را برای 
ورزشــکار به همراه دارد. وی توصیه کرد: در 
روزهای آلــوده از مردم به ویــژه می خواهیم 
تا حد امکان در خانه ها بماننــد و از حضور در 

فضای باز بپرهیزند.

زمان کار اداره های استان اصفهان از روز یکم دی)امروز( تا پایان بهمن سال جاری از ساعت ۸ تا ۱۴ تعیین شــد. به گزارش »ایرنا«، روابط عمومی استانداری 
اصفهان روز پنجشنبه اعلام کرد: بر اساس تصویب هیئت وزیران، همگام با سایر اســتان ها و به منظور مدیریت بهینه مصرف انرژی، زمان آغاز و پایان کار تمام 

دستگاه های اجرایی، بانک ها، شهرداری ها و سایر نهادهای عمومی از روز یکم دی تا پایان بهمن، از ساعت ۸ تا ۱۴ خواهد بود.
بر این اساس تمام دستگاه های اجرایی مکلفند از یک ساعت قبل از خاتمه کار اداری خود، دستگاه های گرمایشی محل کارشان را خاموش کنند. مراکز بهداشتی 
و درمانی، بیمارستان ها، اورژانس، آتش نشانی، خدمات امداد جاده ای، مراکز نظامی و انتظامی، بخش های اجرایی و خدماتی شهرداری ها و واحدهای عملیاتی 

دستگاه های اجرایی از مفاد این ابلاغیه مستثنا شده و موظفند طبق دستورالعمل های مرتبط، کماکان به ارائه خدمات متعارف خود به شهروندان اقدام کنند. 
به گزارش »ایرنــا«، موج ســرما از هفته اخیر روزهای ســردی را در کشــور و اســتان اصفهان رقــم زده و موجب افزایش مصــرف و ایجاد ناتــرازی انرژی 
 شــده اســت. مســئولان، بهترین و کوتاه ترین راه عبور از این شــرایط را صرفه جویی در مصرف گاز و برق با تعطیلــی اداره ها و در مــواردی غیرحضوری کردن 

مدارس و دانشگاه ها می دانند.

ساعت کار اداره های اصفهان از  امروز  تغییر می کند

عکس: ایسنا



تیم امید ایران در شــرایطی حتی با رضا عنایتی راهــی به مرحله نهایی 
مقدماتی المپیک پاریس 2024 پیدا نکرد و حســرت 48 ساله اش از 
نیم قرن عبور می کند و 52 ساله می شود که پیش از عنایتی نام محرم 
نویدکیا بــه عنوان گزینه جــدی هدایت تیم امید مطرح شــده بود، اما 
به شــکل عجیبی این مربی را کنار گذاشــتند. حالا نویدکیا به تشریح 
اتفاقاتی پرداخته که منجر به حذف نام او شد و البته برای اولین مرتبه 

از اختلاف نظر با امیر قلعه  نویی پس از دوران حضور 2 ســاله اش در 
ســپاهان گفته و اینکه ترجیح داده برای بیشتر نشدن دلخوری و 
اختلافتش با سرمربی وقت تیم ملی و مربی سابقش در سپاهان، 

دیگر ارتباطی با قلعه نویی نداشته باشد.
نویدکیا میهمان ویژه »لایو 360 با عادل فردوسی پور« 

بود و در قســمتی از این برنامه ماجرای پاسخ 
ندادن به تماس محمدرضا ساکت و امیر 

قلعه نویی که پیشــنهاد مربیگری 

تیم امید را برای او داشتند، این طور شرح داد: 
»واقعیت اینکه بحث پزشــکی بود و تلفن من 
ســایلنت بود. آقای قلعه نویی و آقای ساکت 
تماس گرفته بودند. اول با آقای ساکت تماس 
گرفتم. گفتند بحث تیم ملی امید اســت. من 
هم جواب منفی دادم. گفتم با تیم ملی امید 
کار نمی کنم.« او افزود: »با آقای حاج رضایی 
سر همین پیشنهاد مشــورت کردم. او به من 
گفت اگر یک نفر را نام آوردی که تیم ملی امید 

را گرفته و آبرویش نرفته، برو تیم را بگیر.«
نویدکیــا بیان کــرد: »هر کســی ایــن تیم را 
گرفته، جــز اینکه برای خودش دردســر ایجاد 
کرده و آبروی خودش را بــرده، هیچ کار دیگری 
نکرده. این تیم نه مال فدراســیون اســت و نه 
کمیته ملی المپیک. من هم به آقای ســاکت 
گفتم نه و منتفی اســت.« اســطوره سپاهان 
ادامه ماجــرا و تغییر نظــرش را پس از تماس 
مایلی کهن این طور شرح داد: »چند ساعت بعد 
آقای مایلی کهــن با من تمــاس گرفتند. گفتند 
خواســته ای دارم و لطفاً قبول کن. به من گفت 
خواهش می کنم پیشــنهاد تیم ملی امید را 

قبول کن. گفت ســعی کن به چند جوان کمک کنی. کاری نداشته باش 
چه پیش می آید. به هر حال من را قانع کرد که قبول کنم و من هم قبول 
کردم. با آقای ســاکت تماس گرفتم و گفتم باید بــا آقای تاج صحبت 
کنم تا دیدگاه ایشان را بدانم. بعد با آقای نبی صحبت کردم. گفت آقای 
قلعه نویی تماس گرفته بودند ولی شما در دسترس نبوده اید. گفتم من 
اول باید با آقای تاج صحبت کنم و بعد آقای قلعه نویی.« نویدکیا افزود: 
»واقعیت اینکه اتفاقاتی هم بین من و آقــای قلعه نویی ایجاد 
شــده بود. بغل دســتی های او حرف هایی زده بودند و بین 
ما دلخوری هایی ایجاد شــد. این اتفاق برای دوران بعد از 
دو سال مربیگری من در ســپاهان و قبل از رفتن به مس 
رفسنجان بود. بعد از این اتفاق به ایشان گفتم اگر ارتباط ما 
قطع باشد بهتر است. بعد از این بحث به آقای نبی گفتم 
اول باید با آقای تاج صحبت کنم و بعد با آقای 

قلعه نویی تمــاس می گیرم و 

صحبت می کنم. گفتم من اصول حرفــه ای را به اندازه خودم 
بلد هســتم و می دانم تیم امید زیرمجموعه تیم بزرگسالان 
است ولی من باید اول بدانم دنبال چه چیزی هستند. آقای 
نبی گفتند ما اینجا مشکلات زیادی داریم. پول نداریم. مشکل 
پرواز داریم. جوان مواظب باش و از اینجور حرف ها. به او گفتم 
با من تماس گرفته اید که ســرمربی تیم امید بشوم یا تماس 
گرفته اید تا مشکلات را بازگو کنید و به من بگویید نیا؟! گفتم 
من به آقای ساکت و مایلی کهن گفته ام که قبول می کنم و قرار 
اســت با آقای تاج صحبت کنم. همین. گفــت باز هم فکر کن. 
گفتم من فکرهایــم را کرده ام و جوابم هم مثبت اســت. تمام 
شده. گفتند شب آقای تاج قرار است با شما تماس بگیرد. ولی 
آقای تاج زنگ نزد و فردا آقای عنایتی را به عنوان سرمربی اعلام 
کردند. آقای مایلی کهن تماس گرفت و از دست من دلخور بود. 
گفت چرا به من گفتــی آره و قبول نکردی. من هــم به او گفتم 

نمی دانم چه اتفاقی افتاده.«
نویدکیا به اینکه بــه احتمال فراوان بــرای قلعه نویی کار کردن 
با عنایتی راحت تــر بوده و اینکــه اگر با امیــر قلعه نویی تماس 
می گرفت، ماجرا می توانســت به نحو دیگری رقم بخورد، اینطور 
واکنش نشان داد: »شاید. اما من باید اول تکلیفم را با فدراسیون 
مشــخص می کردم و بعد با آقای قلعه نویی حرف می زدم. اما نشد 
و نظرشــان روی آقای عنایتی بود. رضا هم تیمی خوب با بازیکنان 

خوب داشت.«

بارسلونابرایثبتقرارداداولمو،ریسکمیکند
بارسلونا برای ثبت دنی اولمو و پائو ویکتور برای نیم فصل دوم لالیگا، قرار است از راهی استفاده کند 

که ریسک زیادی دارد. 
به گزارش »ورزش سه«، خوان لاپورتا اعلام کرد که یکی از راه های انتخاب شده برای تلاش جهت 
ثبت دنی اولمو و پائو ویکتور قبل از 3۱ دســامبر، راه قضایی اســت. رئیس باشگاه گفت که بارسا 
شکایتی را برای دریافت حکم موقت برای این دو ثبت نام ارائه کرده است. در این زمینه، یک جلسه 
سازش با لالیگا در یک دادگاه تجاری در بارســلونا در تاریخ 23 دسامبر برنامه ریزی شده و باشگاه 
امیدوار است که در یک حکم که برای تاریخ 2۷ دسامبر پیش بینی شده، به حق خود برسد؛ یعنی 
چند روز قبل از شروع بازار زمســتانی. این حرکت قبلًا برای ثبت نام گاوی دو فصل پیش استفاده 
شده و نتیجه مثبتی داشته است. در نهایت، توافقی بین لالیگا و بارسا انجام شد و به دادگاه نرفتند. 
در برنامه ای از رادیو کادناسر با آگوستین آموروس، متخصص حقوق ورزشی از دفتر روئیز-هوئرتا 
و کرسپو صحبت شده است. این وکیل توضیح داده که بارسا باید خیلی مراقب باشد زیرا خسارت 
»جبران ناپذیر خواهد بود و بازیکن نمی تواند در چندین بازی شرکت کند، بخشی از فصل را از دست 
خواهد داد.« او به بارسلونا هشدار داد که فقط به موضوع گاوی تکیه نکند و موضوعات مشابه دیگر 
را هم بررسی کنند، چرا که یک اشتباه در این تصمیم و شکایت باعث می شود که اولمو و پائو ویکتور 

بازی های زیادی را از دست بدهند.

اولتیماتومبه2جاسوسمنچستریونایتد!
سرمربی منچستر یونایتد در رابطه با اینکه آیا رشفورد و گارناچو باز هم در لیست قرار می گیرند، اظهار 

کرد »اول خوب تمرین کنند تا ببینیم چه می شود«. 
به گزارش »فارس«، ساعاتی پیش از دربی منچستر بود که آموریم دست به یک انقلاب بزرگ در 
یونایتد زد. رشــفورد و گارناچو به اتهام لو دادن اخبار داخلی منچستر به رسانه ها از حضور در لیست 
بازماندند! با اینکه آموریم هیچ وقت صراحتاً از افشــای اخبار رختکن توسط این 2 ستاره صحبتی 
نکرد ولی رسانه ها معتقدند که این اقدام به خاطر اقدام آنهاست. آموریم در رابطه با اینکه آیا گارناچو 
و رشفورد باز هم در لیست قرار می گیرند، به رسانه ها گفت که »اگر آنها خوب تمرین کنند، تصمیم 
می گیرم که آنها را در ترکیب بگذارم یا خیر«. سرمربی منچستر یونایتد تأکید کرد که »انتظار دارم که 

هر بازیکن بهترین نسخه خود را ارائه کند«.
پیش تر آموریم در خصوص اینکه چرا به رشــفورد و گارناچو بی اهمیتی کرده اظهار کرد »ما سعی 
می کنیم همه چیز را بررســی کنیم؛ عملکرد در تمرین، عملکرد در بازی، تعامل با هم تیمی ها و بالا 
بردن سطح هم تیمی ها. وقتی آنالیز انجام می دهیم و تلاش می کنیم بازیکنان را انتخاب کنیم، پای 
همه چیز وسط همین. این انتخاب من است، به همین سادگی.« گارناچو در حالی جایی در ترکیب 
یونایتد ندارد که چندی پیش از سوی فیفا جایزه »پوشکاش« را دریافت کرد. منچستر یونایتد در 
دربی مقابل منچستر سیتی بدون رشفورد و گارناچو به پیروزی هم رسید و گفته می شود که رشفورد 

در پنجره زمستانی تیم را ترک می کند!

تاجگذاریرئالدردوحه
رئال مادرید و کارلو آنچلوتی یک قهرمان دیگر به فهرســت افتخاراتشــان اضافه کردند. به گزارش 
»خبرآنلاین«، در دیدار نهایی جــام بین قاره ای در قطر رئال مادرید 3 بــر صفر پاچوکا مکزیک را 
شکست داد و قهرمان شد. کیلیان ام باپه روی حرکت زیبای وینیســیوس گل اول بازی را به ثمر 
رساند. در ادامه رودریگو و وینیسسیوس از روی نقطه پنالتی گلزنان رئال مادرید در این دیدار بودند. 
این پانزدهمین جامی است که مربی ایتالیایی در رئال مادرید کسب کرده است و این یک رکورد برای 
بیشترین عناوین کسب شده توسط یک سرمربی در تاریخ رئال مادرید است. بدین ترتیب کارلتو از 

میگل مونوز افسانه ای پیشی گرفت و پرافتخارترین مربی تاریخ رئال مادرید شد.

خبر روز

پرداختوام۱۵۰میلیونی
بهپاراتیراندازانبرایخرید

سلاح
رئیس انجمن پاراتیراندازی گفت: قرار اســت 
به تیراندازان زیر 40 ســال مبلــغ ۱50 میلیون 
وام قــرض الحســنه بلندمدت بــرای خرید 
تجهیزات داده شود. مجید نظامی در گفت و گو 
با »ایسنا«، در پاسخ به اینکه آیا وضعیت کادر 
فنی پاراتیراندازی مشخص شده است یا خیر؟ 
اظهار کرد: در این خصوص چند گزینه وجود دارد 
که در حال مذاکره و بررسی گزینه ها هستیم که 
البته هنوز قطعی نشده است. وی درباره حضور 
حسین امیری در کادر فنی پاراتیراندازی گفت: 
او یکی از سرمایه های ملی اســت و از او برای 
همکاری در رشته پاراتیراندازی دعوت خواهیم 
کرد حال اگر نخواهد به عنوان سرمربی در کنار 
تیم باشد تلاش خواهیم کرد که از تجربیات او در 
کنار مربیان و یا در امر استعدادیابی بهره بگیریم. 
رئیس انجمن پاراتیرانــدازی از دادن وام برای 
خرید ســلاح و تجهیزات خبر داد و گفت: برای 
رفع مشــکل تجهیزات تیراندازان قرار است با 
حمایت بنیاد علوی به تیراندازان زیر 40 ســال 
مبلغ ۱50 میلیون وام قرض الحسنه بلندمدت 
برای خرید تجهیزات داده شود تا از این طریق 
مشکل تجهیزات ورزشکاران نیز برطرف شود. 
وی اظهار کــرد: با توجه به اینکه طی ســالیان 
اخیر تاکنون تعداد محدودی از ورزشــکاران به 
اردوهای تیم ملی دعوت می شدند سعی داریم 
با استعدادیابی تیراندازان مستعد را شناسایی و 
تعداد ورزشکاران دعوت شده به اردوی تیم ملی 
را افزایش دهیم تا در آینده با کمبود ورزشــکار 
مواجه نشــویم. نظامی همچنیــن از برگزاری 
مسابقات قهرمانی کشــور به صورت منطقه ای 
در 4 استان اصفهان، فارس، تهران و خراسان 
رضوی خبر داد و افزود: این مسابقات از اواخر 
آذر آغاز می شــود و در نهایت 8 نفــر برتر در هر 
رشته ای شناسایی و براساس رکورد ورودی و 
رنکینگ به اردوی تیم ملی دعوت خواهند شد. 
در حقیقت با انجام چنین کاری ســعی داریم 
تیراندازان را در دو گروه تیم های پایه و حرفه ای 
تقسیم بندی کنیم و در نهایت تیراندازان حرفه 

ای به تیم های ملی دعوت خواهند شد.

فوتبال جهان
افشاگری نویدکیا از ماجرای تیم امید؛

قراربودتاجزنگبزند،عنایتیسرمربیشد!

 امروز، جدال تیم های اصفهانی با رقبا در فولادشهر و سیرجان

نگاه سپاهان به صدر و امید ذوب آهن به صعود

پس از چند هفته که بازی تیم های اصفهانی درلیگ برتر با فاصله چندین روز و حتی  مرضیهغفاریان
گاهی یک هفته از هم برگزار می شــد بعد از ظهر امروز و در  جریان هفته سیزدهم 
سپاهان و ذوب آهن در فاصله حدود یک ساعت در برابر رقبای خود صف آرایی خواهند کرد. رقابت تیم های لیگ 
برتری در این هفته از روز پنجشنبه شروع شده و دیروز هم با برگزاری دو دیدار ادامه یافته و امروز با مصاف 8 تیم 
با یکدیگر خاتمه می یابد. در این بین، دو نماینده اصفهان در این تورنمنت در اولین روز هفته جاری و تقریباً همزمان 
با یکدیگر به میدان خواهند رفت. اینجا و در فولادشهر، ذوب آهن میزبان ملوانان خواهد بود و همشهری طلایی 
پوش گاندوها هم در سیرجان به تقابل با گل گهر خواهد رفت. ذوبی ها برای صعود در جدول علاوه بر شکار قوهای 
سپید انزلی در اردوگاه خود نیاز به برتری سپاهان بر گل گهر هم دارند. از آن طرف ارتش طلایی اصفهان هم برای 
بازگشت به صدر نیاز مبرمی به سوغات 3 امتیازی سیرجان دارد و علاوه بر آن چشم به لغزش تراکتور در تبریز و 

شکست این تیم صدرنشین در برابر شمس آذر قعر جدولی دوخته است.

طلسمشکستناپذیریطلاییهاشکستهمیشود؟
شاگردان پارتیس کارترون که با پیروزی در ال کلاسیکوی ایران به آوردگاه هفته سیزدهم لیگ پای گذاشته اند با 
روحیه ای دو چندان درصدد کسب سوغات 3 امتیازی از سیرجان هستند. سپاهانی ها تا به اینجای فصل هیچگاه 
دست خالی به اصفهان باز نگشته اند. این تیم اصفهانی 5 بار در لیگ 24 خارج از خانه به مصاف حریفان رفته 
که دراین بین 3 پیروزی و 2 تساوی در برابر میزبانان خود کسب کرده است. امروز هم زردپوشان دیار زاینده رود 
مصمم هستند هرطور شده با حفظ طلسم شکست ناپذیری خود در خارج از اصفهان با دست پر سیرجان را ترک 

کنند؛ چه اینکه آنها می دانند برای بازگشت به صدر نیاز مبرمی به 3 امتیاز این بازی خارج از خانه خود دارند. اگرچه 
صدرنشینی سپاهان در پایان هفته سیزدهم مشروط به زمین گیر شدن تراکتور در تبریز در برابر شمس آذر است 

اما طلایی پوشان باید در گام اول از بازی خود پیروز بیرون آیند.
روی کاغذ تیم کارترون نسبت به سربازان تارتار شــانس پررنگ تری برای پیروزی در دیدار امروز دارد چه اینکه 
ســپاهانی ها از یک طرف در 5 دیدار اخیر خود در فصل جاری و در ســه جبهه مختلف)لیــگ و جام حذفی و 
رقابت های آسیایی( هرگز تسلیم رقبا نشده اند و روند رو به رشدی با 4 پیروزی و یک تساوی در پیش گرفته اند، 
در حالی که تنها پیروزی شاگردان تارتار در 5 دیدار گذشته به برتری آنها در جام حذفی بر می گردد و 2 شکست و 

2 تساوی حاصل تلاش نماینده سیرجان در رقابت های اخیر در لیگ برتر بوده است.
 از سوی دیگر ســپاهانی ها در 5 تقابل پیشــین خود با گل گهر فقط یک بار نتیجه را به حریف سیرجانی واگذار 
کرده اند و یک بار هم به تقسیم امتیاز با این تیم تن داده اند؛ اما سه بار موفق شده اند گل گهر را به زانو در آورند؛ با 
این تفاسیر، جدال طلایی پوشان اصفهانی با آبی پوشان ســیرجانی مأموریت چندان دشواری برای شاگردان 
کارترون به نظر نمی رسد. اما نباید از این نکته هم غافل شد که 3 برتری سپاهان در تقابل با گل گهری ها در اصفهان 
رقم خورده و طلایی پوشان دیار نصف جهان در دو دیدار رفت لیگ های 22 و 23 در خانه حریف موفق به غلبه بر 
 میزبان خود نشده اند. از اینها گذشته عبور از سد مستحکم دفاعی تیم تارتار به این راحتی ها هم ممکن نیست. 
گل گهر در فصل جاری و در ۱2 بازی گذشته خود فقط 5 گل دریافت کرده؛ یعنی 0.4 گل در هر بازی و رقبا در 8 بازی 
موفق به فتح سنگر سیرجانی ها نشده اند تا تیم تارتار با این آمار در کنار تراکتور، صدرنشین فعلی لیگ، بهترین 
آمار دفاعی را از خود برجای گذاشته باشد. از آن طرف اما سپاهان با ۱8 گل زده در ۱2 بازی، یعنی میانگین ۱.5 گل 
در هر مسابقه پس از تی تی ها دومین خط حمله برتر رقابت ها را به خود اختصاص داده است؛ با این تفاسیر، دوئل 
اصلی امروز در محوطه جریمه گل گهر روی خواهد داد؛ جایی که خط آتش سپاهان تلاش می کند راهی برای نفوذ 

به دیوار دفاعی مستحکم گل گهر پیدا کند و سنگر محمد اخباری را فرو ریزد. 
سپاهان برای این مهم می تواند حساب ویژه ای روی هادی محمدی، رضا شکاری و کاوه رضایی باز کند چه اینکه 
این مهر های طلایی پوش با گشودن ســنگر گل گهر در مصاف های رودر روی قبلی این دو تیم ثابت کرده اند راه 
نفوذ به دروازه تیم سیرجانی را خوب بلدند. اما علاوه بر اینها بازیکنان سپاهان امروز خیلی باید مراقب باشند که با 
دریافت کارت قرمز از قاضی دیدار تیم خود را ۱0 نفره نکنند تا مبادا اتفاقی که در هفته گذشته برای رقیب سرخ پوش 
آنها افتاد امروز یقه آنها را بگیرد؛ چه اینکه سپاهان در 4 تقابل اخیر خود با گل گهر 4 بار با کارت قرمز داور مواجه شده 

که یک بار  منجر به واگذار کردن امتیاز بازی به حریف با تحمل باخت 3 بر یک شده است.

گاندوهادراندیشهشکارقوهایسپیدانزلی
ذوب آهن امروز برای صعود چند رده ای در جدول لیگ مانند همشهری طلایی پوش اش علاوه بر پیروزی در دیدار 
با رقیب نیاز به شکست خوردن همسایه های بالای جدولی خود هم دارد. با این تفاوت که مأموریت سربازان ربیعی 
به مراتب دشوارتر از سپاهان به نظر می رسد. ذوب آهن اگرچه در بدترین حالت ممکن با واگذار کردن نتیجه بازی 
امروز از جای خود در رده یازدهم جدول تکان نخواهد خورد؛ اما از دست دادن امتیازات این بازی خانگی فاصله 
تیم اصفهانی با تیم های قعر جدولی لیگ را کمتر خواهد کرد و این می تواند سقوط گاندوها در دو هفته های پایانی 

نیم فصل به رده های پایین تر را به دنبال داشته باشد.
با این تفاسیر، ذوب آهن باید هرطور شــده و بی توجه به نتیجه ای که در ســایر بازی ها رقم می خورد، در بازی 

امروز حریفش را دســت خالی روانه بندرانزلی کند. این در حالی است که سبزپوشان اصفهانی در فصل گذشته 
در فولادشهر با یک گل در برابر ملوانان در خانه خود به زانو در آمده اند. حالا گاندوها با انگیزه انتقام جویی در برابر 
قوهای ســپید صف آرایی خواهند کرد آن هم در حالی که می دانند سربازان ملوان در فصل جاری جزو مدعیان 
لیگ محسوب می شوند و تا به اینجای کار موفق شده اند با ۱8 امتیاز بر رده پنجم جدول این رقابت ها تکیه بزنند.

ملوانان با ۱5 گل زده در ۱2 بازی یعنی میانگین ۱.3 گل در هر بازی، سومین خط حمله برتر لیگ برتر را نیز به خود 
اختصاص داده اند، از آن طرف ذوب آهن با دریافت ۱۱ گل در ۱2 بازی آمار قابل دفاعی در خط دفاعی از خود برجای 

نگذاشته و این کار را برای محافظت از سنگر سبزها برای تیم ربیعی سخت خواهدکرد. 
 با این حال ذوبی ها در فصل جاری با متوقف کردن پرسپولیس و ســپاهان و شکست دادن استقلال و تراکتور 
ثابت کرده اند عبور از خوان های دشوار برای آنها نشد ندارد. ذوب آهنِ ربیعی برای انجام مأموریت های غیرممکن 
عزم جزمی از خود نشان داده و اگر با همان فرمانی که در مصاف با سایر مدعیان پیش رفته در دیدار امروز در جدال 

با ملوانان مسیر را در پیش بگیرد قطعاً می تواند به سلامت از این مرحله هم عبور کند. 
علاوه بر اینها ذوبی ها در 5 تقابل اخیر با تیم شمالی فقط یک بار مغلوب حریف شده اند که آن هم به دیدار برگشت 
فصل گذشته بر می گردد. گاندوها امروز می توانند با به تور انداختن قوهای سپید در فولادشهر با یک تیر چند نشان 
 بزنند: اول اینکه راه را برای صعود خود در جدول رقابت ها هموارتر کنند، دوم انتقام شکست خانگی لیگ 23 را 
 از تیم مازیار زارع بگیرند و سوم هم اینکه ثابت کنند بی خود نیست که به آنها لقب غول کش لیگ برتر را داده اند. 
 از اینهــا مهمتر اینکــه تیم اصفهانــی می تواند با برتــری در میــدان امروز از مهلکه ســقوط به قعــر بگریزد و 

به بهبود جایگاه خود در پایان رقابت های نیم فصل امیدوارتر شود.
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معاون فرهنگی شهردار اصفهان:

 بازدیدکنندگان نمایشگاه بین المللی محیط زیست 
نشان »سفیران زاینده رود« گرفتند

معاون فرهنگی شهردار و رئیس سازمان فرهنگی، اجتماعی و ورزشی شهرداری اصفهان گفت: 
بســیاری از بازدیدکنندگان نمایشگاه بین المللی محیط زیســت با ثبت نام و عضویت در طرح 

»سفیران زاینده رود« نشان سفیران را دریافت کردند.
کمــال حیــدری در گفت وگو بــا خبرنــگار »ایمنــا« با اشــاره بــه افتتاح بیســت ودومین 
نمایشــگاه بین المللــی محیــط زیســت بــا حضــور معــاون اول رئیس جمهــور در محل 
مجموعه نمایشــگاه های بین المللی شــهر آفتــاب اظهار کرد: در حاشــیه این نمایشــگاه از 
پوستر نشــان ســفیران زاینده رود با حضور شــینا انصاری، رئیس ســازمان محیط زیست 
کشــور؛ حامد یزدیان، نماینده مردم اصفهان و ورزنه در مجلس شــورای اســامی و ســید 
 امیر سامع، رئیس کمیســیون سامت، محیط زیســت و خدمات شهری شــورای اسامی 

شهر اصفهان رونمایی شد.
رئیس ســازمان فرهنگی، اجتماعی و ورزشی شــهرداری اصفهان با اشــاره به اینکه ظرفیت 
نمایشگاهی می تواند کمک شایانی به بررسی، کنکاش و شناخت فرصت ها و تهدیدها داشته 
باشد، افزود: پاویون دبیرخانه فرهنگی زاینده  رود توانسته اســت بحران زاینده رود را به خوبی 
با بهره گیری از ابزارهای فرهنگی هنری از جمله طراحی پوستر نشان سفیران زاینده رود، برای 

بازدیدکنندگان روشن و بازگو کند.
معاون فرهنگی شهردار تصریح کرد: بســیاری از بازدیدکنندگان با ثبت نام و عضویت در طرح 

سفیران زاینده رود نشان سفیران را دریافت کردند.
حیدری با اشاره به استقبال از تابلوی امضای پاویون دبیرخانه زاینده رود گفت: تابلوی امضای 
بازدیدکنندگان از پاویون دبیرخانه زاینده رود از جمله حاشــیه های بازدیدکنندگان نمایشگاه با 
مضمون »به عشق زاینده رود، امضایت را جاری کن« بود که مورد استقبال بی نظیری قرار گرفت.

رئیس اداره محیط زیست و خدمات شهری منطقه ۷ شهرداری اصفهان خبرداد

 درگذشت کارگر فضای سبز شهرداری اصفهان به علت 
سانحه تصادف

رئیس اداره محیط زیست و خدمات شهری منطقه ۷ شهرداری اصفهان از حادثه تصادف منجر به فوت 
پارکبان فضای سبز شهرداری این منطقه خبر داد. 

جمشید صادقی در گفت وگو با »ایمنا« با اشاره به حادثه اتفاق افتاده برای پارکبان منطقه ۷ شهرداری 
اصفهان در میدان فرزانگان اظهار کرد: پیش از ظهر روز چهارشــنبه بیست وهشــتم آذر حادثه ای در 
 میدان فرزانگان رخ داد که در آن یک دستگاه تریلی با پارکبان فضای سبز منطقه ۷ شهرداری اصفهان 

برخورد کرد. 
رئیس اداره محیط زیست و خدمات شهری منطقه ۷ شهرداری اصفهان گفت: پس از وقوع حادثه، 
تیم های امدادی بافاصله به محل اعزام شــدند و فرد مصدوم به بیمارستان غرضی منتقل شد؛ اما 

ساعاتی بعد به دلیل شدت جراحات وارده، درگذشت. 
صادقی با اشاره به اینکه پارکبان جان باخته ۳۰ ســاله و دارای دو فرزند بود، خاطرنشان کرد: وی از 
نیروهای شرکت نیکوشهر با ۹ سال ســابقه کار بود. وی عنوان کرد: پس از وقوع این حادثه، اقدامات 
لازم از سوی شهرداری برای رسیدگی به وضعیت و حمایت از خانواده مرحوم آغاز شده است؛ شهرداری 
اصفهان و شرکت نیکوشهر تمام تاش خود را برای حمایت از خانواده این همکار انجام خواهند داد و 

تمام مراحل قانونی و مراسم مربوطه به زودی انجام خواهد شد. 
رئیس اداره محیط زیســت و خدمات شهری منطقه ۷ شــهرداری اصفهان گفت: علت دقیق حادثه 
 در حال بررســی توســط پلیس راهور است و به محض روشــن شــدن جزئیات، اطاع رسانی لازم 

به عمل خواهد آمد.

عضو هیئت علمی دانشگاه اصفهان مطرح کرد: مدل های جدید توربین بادی برای فضاهای شهری طراحی شود

اصفهانانرژیهاینومیخواهد

عضو هیئت علمی دانشــگاه اصفهان گفت: محققان دانشگاه اصفهان 
می توانند مدل های جدید توربین بــادی با قابلیت تولید برق کم صدا و 
نصب آسان برای فضاهای شهری طراحی کنند؛ این توربین ها می توانند 
در پارک ها و ایســتگاه های بنزین به عنوان منبع انــرژی پاک و بهبود 

زیرساخت های شهری استفاده شود.
به گزارش خبرگزاری »ایمنا«، محســن معتمدی در نشست یک روزه 
ارائه تجربیات دوره فرصت مطالعاتی اســاتید دانشــگاهی اظهار کرد: 
پروژه های پژوهشــی اغلب از حمایت های مالــی و معنوی نهادهای 
مختلــف برخوردار اســت؛ به عنوان مثال دانشــگاه اصفهان و ســایر 
مؤسسات همچون کارخانه فولاد مبارکه و اسنوا، مبلغ قابل توجهی برای 
حمایت از پروژه ها اختصاص داده اند؛ به طور دقیق تر مبلغ حمایتی برای 
پروژه های کارشناسی ارشد ۱۰۰ میلیون تومان و برای دکترا ۱۵۰ میلیون 
تومان است. وی افزود: باید به روزرسانی در میزان حمایت ها به ویژه در 
مورد پروژه هایی که به نوعی در راستای توسعه شهر و زیباسازی آن قرار 
دارد صورت گیرد. عضو هیئت علمی دانشگاه اصفهان گفت: شهرداری 
در ابتدا در این زمینه پیشرو بود، اما با توجه به تغییرات و حمایت های 
دیگر نهادها، هم اکنون فرصت مناسبی فراهم است که این حمایت ها 

به پروژه های پژوهشی مربوط به شهرداری نیز تخصیص پیدا کند.
معتمدی خاطرنشان کرد: در حال حاضر پروژه ای در زمینه انرژی های 

تجدیدپذیر به ویژه توربین های بادی کوچک مقیــاس کامپوزیتی در 
دســت داریم؛ این توربین ها به ویژه در کاربردهای شهری بسیار مفید 
اســت و می تواند به عنوان یک منبع انــرژی پاک برای شــهرها و در 
زمینه هایی همچون پارک ها، ایســتگاه های بنزیــن و دیگر فضاهای 
شهری کاربرد داشته باشــد؛ بنابراین، با توجه به مشــکل تأمین برق 

در شهر اصفهان، استفاده از این تکنولوژی می تواند بسیار مؤثر باشد.
وی افــزود: در این پــروژه ابتدا اقلیــم و وضعیت آب و هوای شــهر 
اصفهان مورد بررسی قرار گرفت و نتایج نشــان داد که امکان استفاده 
از توربین های بادی کوچک مقیاس در این شــهر وجــود دارد؛ ما نیز 
مدل های مختلفــی از توربین های بادی شــامل مدل هــای ملخی، 
هلیکوپتری و درختی را بررســی کردیم، همچنیــن مدلی از توربین به 
نام »آرشمیدســی« طراحی کردیم و ســاختیم که در حال حاضر جزو 

جدیدترین مدل های توربین بادی در جهان است.
عضو هیئت علمی دانشگاه اصفهان ادامه داد: مزیت اصلی توربین های 
بادی جدید این است که برخاف توربین های بزرگ معمولی، سیستم 
پیچیده ای بــرای تنظیم جهت باد ندارند و به طور ســاده تر و ارزان تری 
می توانند برق تولید کند؛ از دیگر مزایای این توربین ها، صدای بسیار کم 

و قابلیت نصب آسان در فضاهای شهری است.
معتمدی اضافه کرد: در شهرهایی همچون اصفهان که دارای مشکات 

زیادی در زمینه تأمین برق هستند، این تکنولوژی می تواند در کاهش 
هزینه ها و بهبود زیرساخت های شهری بسیار مؤثر باشد.

وی یادآور شــد: با بررســی وضعیت باد در شــهر اصفهان از داده های 
هواشناسی دو ایستگاه مختلف، سرعت باد در شهر اصفهان در سال های 
اخیر به طور میانگین ۳ متر بر ثانیه بوده است؛ این داده ها نشان می دهد 
که برای اســتفاده از توربین های بادی در این منطقه، سرعت باد کافی 
است. عضو هیئت علمی دانشگاه اصفهان بیان کرد: پیشنهاد ما استفاده 
از کامپوزیت های فایبرگاس برای ســاخت پره های توربین است که 
مزایای زیادی از جمله مقاومت بیشــتر و کاهش احتمال سرقت دارد؛ 
این توربین ها قادر به تولید ۳۰۰ وات برق است و می تواند در ارتفاعات 
کم نیز نصب شــود؛ در آینده قصد داریم نمونه هایی از این توربین ها را 

بسازیم و در فضای شهری آزمایش کنیم.
معتمدی گفــت: توربین های بادی در ترکیب با پنل های خورشــیدی، 
به ویژه در مناطق خشک و کم نور، می توانند به طور مؤثرتری برق تولید 
کنند، این ترکیب نه تنها هزینه های نصب را کاهش می دهد، بلکه در شب 

نیز می تواند به تولید برق کمک کند.
وی تصریح کرد: امیدوارم با حمایت شهرداری از پروژه های پژوهشی 
 شــاهد پیشــرفت های بیشــتری در راســتای زیباســازی شهری و 

استفاده از انرژی های نو در اصفهان باشیم. 

توربین های بادی کوچک مقیاس کامپوزیتی می تواند 
در  و  برای شهرها  ک  پا انرژی  منبع  به عنوان یک 
زمینه هایی همچون پارک ها، ایستگاه های بنزین و دیگر 
فضاهای شهری کاربرد داشته باشد؛ بنابراین، با توجه 
به مشکل تأمین برق در شهر اصفهان، استفاده از این 

تکنولوژی می تواند بسیار مؤثر باشد

با مسئولان
شنبه ۱ دی ۱۴۰۳ / ۱۹ جمادی الثانی  ۱۴۴۶ / ۲۱ دسامبر  ۲۰۲۴ / شماره ۴۲۵۶

رئیس مرکز پژوهش های شــورای اســامی شهر 
اصفهان گفت: نبود یکپارچه ســازی فضاهای اداری 
شــهرداری موجب ایجاد رفت وآمدهای غیرضروری 
و افزایش آلودگــی هوا می شــود، بنابراین توجه به 
این مســائل و ارائه راهکارهای پژوهشــی برای رفع 
آن ها ضروری اســت. مصطفی نباتی نژاد با اشاره به 
گستردگی وظایف شــهرداری اظهار کرد: شهرداری 
اصفهان به واســطه تنوع و وســعت خدمــات خود، 
از نظافــت معابر گرفته تــا مدیریت آرامســتان ها، 
نیازمند اســتفاده از روش های علمی و پژوهشی در 
تصمیم گیری ها اســت؛ اگر امور شهری بدون اتکا به 
دانش و مطالعات پیش برود، هزینه های سنگینی 
به دنبال خواهد داشــت، بنابراین تمام اقدامات باید 
مبتنی بر داده های علمی و تجربیات بشــری باشد 

تا نتایجی اثربخش و پایدار حاصل شود. وی با بیان 
چالش های مدیریتی و واگرایی هایی که ممکن است 
در سیستم های بزرگ رخ دهد، افزود: دستگاه های ما 
گاهی به دلیل ناهماهنگی های مدیریتی و دوره های 
گذار، از اهداف خود فاصله می گیرند، اما بهره گیری از 
تحقیقات و مشارکت پژوهشگران می تواند این مسیر 
را هموارتر کند، همچنین حضور پژوهشگران در قالب 
پروژه های اقدام پژوهی و ارزیابی عینی پیشنهادات 

آن ها، تأثیر بیشتری در رفع مشکات دارد.
 رئیس مرکز پژوهش های شــورای اســامی شهر 
اصفهان با اشــاره به اهمیت جلــب اعتماد عمومی 
و مشارکت اجتماعی گفت: شــهرداری باید صدای 
شهروندان را بشنود و از بازخوردهای آن ها بهره بگیرد؛ 
در جلساتی که با شهروندانی برگزار کردیم که بیشترین 

ارتباط را با سامانه ۱۳۷ دارند، مشخص شد این افراد 
ظرفیت بالقوه ای برای مشــارکت در مسائل شهری 
دارند؛ بنابراین، ارتباط مدیران شــهری با آن ها گامی 
مهم برای افزایش شفافیت و جلب مشارکت است. 
نباتی نژاد با اشاره به بعضی چالش های زیرساختی 
گفت: نبود یکپارچه سازی فضاهای اداری شهرداری 
موجب ایجاد رفت وآمدهــای غیرضروری و افزایش 
آلودگی هوا می شــود؛ بنابراین، توجه به این مسائل 
و ارائه راهکارهای پژوهشی برای رفع آن ها ضروری 
است. وی با تأکید بر نقش تســهیل گران پژوهشی 
در شهرداری عنوان کرد: تسهیل ارتباط میان مدیران 
شهری و پژوهشگران دانشگاهی کار دشواری است، 
اما نتایج آن می تواند بهبود عملکرد و افزایش بهره وری 

سیستم را به دنبال داشته باشد.

رئیس مرکز پژوهش های شورای اسامی شهر اصفهان:

یکپارچه سازی فضاهای اداری شهرداری ها ضروری است

رئیس کمیسیون خانواده شورای اسامی شهر اصفهان خبر داد؛

 خدمت رسانی رایگان اتوبوس و مترو برای بانوان اصفهانی 
ویژه روز  زن

رئیس کمیسیون خانواده، بانوان و جوانان شورای اسامی شهر اصفهان گفت: در روز میاد حضرت فاطمه 
زهرا )س(، خدمات حمل ونقل عمومی از جمله اتوبوس و مترو برای بانوان به صورت رایگان ارائه خواهد 
شد تا بانوان اصفهانی از این روز ویژه بهره مند شوند. فرزانه کاهدوزان در گفت وگو با خبرنگار »ایمنا« با 
اشاره به اینکه در آستانه میاد با ســعادت حضرت فاطمه زهرا )س( و به مناسبت گرامیداشت روز مادر و 
مقام زن، برنامه های متنوع مدیریت شهری برای بانوان اصفهانی در نظر گرفته شده است، اظهار کرد: 
این برنامه ها در قالب یک بسته رویدادی و تفریحی به بانوان شــهر اصفهان ارائه می شود. وی افزود: 
در بخش تخفیفی، خدمات ویژه ای برای بانوان شهر اصفهان در نظر گرفته شده که این خدمات شامل 
تخفیف های ویژه در مکان های تفریحی و فرهنگی همچون تله سیژ ناژوان، باغ پرندگان، باغ خزندگان، 
آکواریوم و مجموعه های دیگر است که توسط شهرداری اصفهان مدیریت می شود. رئیس کمیسیون 
خانواده، بانوان و جوانان شورای اسامی شهر اصفهان تأکید کرد: این خدمات  تا دوم دی ۷۰ درصد و از 
2 تا ۱۵ دی نیز با ۵۰ درصد تخفیف ارائه می شود، همچنین به مناسبت روز میاد حضرت فاطمه زهرا )س(، 
استفاده از خدمات اتوبوس و مترو برای بانوان به صورت رایگان در دسترس خواهد بود. کاهدوزان گفت: 
بانوان اصفهانی برای بهره مندی از این تخفیف ها باید در برنامه کاربردی »اصفهان من« ثبت نام کنند؛ 
صفحه ای تحت عنوان »شهربانوی زندگی« در این برنامه کاربردی برای بانوان باز شده است که در آن 
می توانند ثبت نام کرده و از تخفیف ها و رویدادهای مختلف اطاع پیدا کنند، همچنین پس از ثبت نام، یک 
کد تخفیف به آن ها اختصاص داده می شود که از آن می توانند برای استفاده از خدمات مختلف بهره مند 
شوند. وی ادامه داد: رویدادهایی که در مناطق پانزده گانه این کان شهر برگزار می شود، به طور منظم از 
طریق این برنامه کاربردی به اطاع بانوان خواهد رسید. رئیس کمیسیون خانواده، بانوان و جوانان شورای 
اسامی شهر اصفهان با اشاره به برگزاری یک رویداد ویژه خاطرنشــان کرد: از 2 تا ۷ دی سال جاری، 
رویدادی بزرگ تحت عنوان »شهربانوی زندگی« در پل تاریخی شهرستان )محل قدیم نمایشگاه ها( 
برگزار خواهد شد. کاهدوزان گفت: این رویداد با هدف تکریم و تقدیر از بانوان و نمایش توانمندی های 
آن ها برگزار می شود و بسته تفریحی این رویداد سال گذشته با استقبال بسیار خوبی روبه رو شد و سال 

جاری نیز ادامه خواهد یافت.

رئیس کمیسیون حقوقی شورای اسامی شهر اصفهان مطرح کرد

تولید ۸۰۰۰ کیلووات برق مصرفی شهرداری تا پایان مدیریت 
شهری ششم اصفهان

رئیس کمیسیون حقوقی، برنامه ریزی و پایش مصوبات شورای اسامی شهر اصفهان گفت: مصرف 
انرژی را در شهرداری اصفهان کنترل کرده ایم و تولید انرژی را افزایش داده ایم، به طوری که این میزان 
تا پایان سال جاری به ۵۰۰۰ کیلووات و تا پایان دوره ششم مدیریت شهری به ۸۰۰۰ کیلووات می رسد. 
احمدرضا مصور در گفت وگو با »ایمنا« اظهار کرد: بخشــی از زیســت پذیری شــهر مربوط به کاهش 
سوخت های فســیلی، بهبود حمل ونقل و مباحث مربوط به انرژی اســت. وی افزود: در دوره ششم 
شورای اسامی شهر و مدیریت شهری، همه انرژی های شهرداری اصفهان در حوزه آب، گاز، برق از نظر 
کالیبراسیون، کنترل و مصرف مورد توجه قرار گرفت، در این راستا کارهای مهمی انجام و چند جایزه نیز 
در این زمینه دریافت شد. رئیس کمیسیون حقوقی، برنامه ریزی و پایش مصوبات شورای اسامی شهر 
اصفهان تأکید کرد: مدعی هستیم که به شــدت مصرف انرژی را در شهرداری اصفهان کنترل کرده ایم، 
به طوری که پیش از این دوره ۶۰۰ کیلووات انرژی خورشیدی داشتیم و از این میزان حدود ۱۷۰ کیلووات 
مربوط به دوره پنجم شورای اسامی شهر و باقیمانده آن مربوط به دوره های قبل است که این میزان تا 
پایان سال گذشته به 2۴۰۰ کیلووات رسید، تا پایان سال جاری به ۵۰۰۰ کیلووات می رسد و تا پایان دوره 

مدیریت شهری نیز به ۸۰۰۰ کیلووات خواهد رسید.

خبر روزاخبار

 معاون شهردار اصفهان:

جوان سازی ناوگان 
تاکسیرانی، اولویت جدی 

شهرداری اصفهان است
معاون حمل ونقل و ترافیک شهرداری اصفهان 
با بیان اینکه جوان ســازی ناوگان تاکسیرانی 
اولویت جدی اســت، گفت: در حــال حاضر 
کمتر دیده شدن تاکسی ها در سطح شهر پای 
ورود پلتفرم های جدید حمل ونقلی گذاشــته 
می شود و کمتر به منشــأ اصلی آن که کمبود 
ظرفیت خدمتگزاری از لحاظ فنی بوده، توجه 
شده است. سعید ساکت در بازدید از سازمان 
تاکسیرانی شهرداری اصفهان به مناسبت هفته 
حمل ونقل ضمن تبریک این ایام و خداقوت 
به کارکنان و رانندگان ســازمان تاکســیرانی 
شــهرداری اصفهان اظهار کرد: بــا وجود تمام 
زحمات ســازمان تاکســیرانی سبد معیشت 
کوچکی دارد، اما اقدامات انجام شــده نشان 
می دهد که این سازمان تنها یک نهاد پیگیر و 
ناظر نیست که بخواهد ضوابط خود را تحمیل 
کند. وی با بیان اینکه ســازمان تاکسیرانی در 
عین حال کــه پایدار به قوانین اســت، به فکر 
جامعه تاکسیرانان و خانواده آن ها است، افزود: 
یک سری خدمات ارائه می شود که مربوط به 
راننده تاکسی است، اما خدماتی وجود دارد که 
خانواده فرد را تحت تأثیر قرار می دهد که ارزش 
این گونه اقدامات بیشتر است، بنابراین تأثیر آن 
را در آینده در تعامل با جامعه خواهد دید، زیرا 
آورده اجتماعی، تعاملی و فنی و خدمتی دارد. 
معاون حمل ونقل و ترافیک شهرداری اصفهان  
با اشاره به فرایند نوسازی ناوگان تاکسی گفت: 
این دغدغه  بجا اســت، عمر ۱۳ ساله ناوگان 
عدد قابل دفاعی نیست و نگران کننده است؛ 
 این موضوع ســطح تأثیر تاکســیرانی را نیز 

تحت الشعاع قرار می دهد. 
ســاکت با تأکید بر اینکه باید تــاش کنیم تا 
ظرفیت ها به سمت مجموعه تاکسیرانی جذب 
شــود، ادامه داد: پیگیری و همت اســتاندار 
می تواند محرک ظرفیت های توســعه ای در 
جوان سازی ناوگان تاکسیرانی باشد، همچنین 
باید از ظرفیت بانک های عامل که می توانند در 

این زمینه همراه باشند، استفاده کنیم.

مدیرعامل سازمان مدیریت حمل ونقل بار شهرداری اصفهان از اجرای طرح پایش ســامت رانندگان ناوگان بار درون شهری در محل میدان مرکزی میوه  و تره بار 
به مناسبت هفته حمل ونقل خبر داد. سیدعلی عبداللهی در گفت وگو با »ایمنا« اظهار کرد: با توجه به آغاز برنامه »قصه آدم و هوا« با عنوان »۳۳ پل برای گذر از آلودگی 
هوا« توسط خانواده بزرگ حمل ونقل شهرداری اصفهان، سازمان مدیریت حمل ونقل بار که سال گذشته اقدامات خوبی را در این راستا انجام داد، سال جاری نیز 
تاش می کند با ارائه خدمات جدید در این برنامه اتفاقات خوبی را رقم بزند. وی افزود: با هماهنگی اداره ترافیک و روابط عمومی سازمان حمل ونقل بار و هماهنگی 
با مدیریت کل روابط عمومی شهرداری اصفهان عنوان های متنوعی را در بازه زمانی ۳۳ روزه بیست وششم آذر تا بیست ونهم دی در نظر گرفتیم. مدیرعامل سازمان 
مدیریت حمل ونقل بار شهرداری اصفهان با اشاره به اجرای طرح پایش سامت رانندگان ناوگان بار درون شهری گفت: تجربه بسیار موفقی را سال گذشته در اجرای 
این طرح داشتیم که در محل معاینه فنی خودرو اجرا و با استقبال بسیار خوبی روبه رو شد. عبداللهی با بیان اینکه طرح پایش سامت رانندگان ناوگان بار درون شهری 
به مناسبت هفته حمل ونقل با همکاری دانشگاه علوم پزشکی اصفهان اجرا می شود، ادامه داد: این طرح در سال جاری در محل میدان مرکزی میوه و تره بار برگزار 

می شود و پذیرای رانندگان ناوگان بار درون شهری هستیم تا تست های سامت رانندگان را برگزار کنیم.

اجرای طرح پایش سلامت رانندگان ناوگان بار درون شهری اصفهان

نمایشگاه شب علم 
دانشگاه صنعتی اصفهان

نمایشــگاه آزمایش های علمــی و تعاملی، 
بازی، سرگرمی و مســابقات علمی با عنوان 
»شــب علم دانشــگاه صنعتــی اصفهان« 
شامگاه چهارشنبه، بیست وهشتم آذر در این 

دانشگاه برگزار شد.
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نماینده ولی فقیه در استان و امام جمعه اصفهان گفت: خاموشی ها در کشور 
موجب نارضایتی های زیاد مردم علیه نظام و انقلاب می شــود و باید فکری 
عاجل کرد، اقدامات و دستاوردهای 40 ســاله نظام، قرص مُسکّن نیست، 

بلکه بنیادی و اساسی است.
به گزارش »تسنیم«، آیت ا... سید یوســف طباطبایی نژاد در دیدار با آیت ا... 
اعرافی، مدیر حوزه های علمیه کشور با تبریک ایام ولادت باسعادت حضرت 
زهرا)س( اظهار کرد: من شخصاً ارادت خاصی به آیت ا... اعرافی دارم چرا که 
فردی است که آبروی حوزه های علمیه است و ترویج و تربیت چنین افرادی 

برای حوزه علمیه مایه آبرو بوده است.
وی تصریح کــرد: در زمان مدیریت آیــت ا... اعرافی در جامعــه المصطفی 
العالمیه نیــز اقدامات و ابتکاراتــی فاخر صورت گرفت کــه در مدت تصدی 

مدیریت در حوزه علمیه نیز ادامه دهنده این اقدامات و ابتکارات بودند.
امام جمعه اصفهان با اشــاره به مباحثی چون آلودگی هوا و خاموشی های 
اخیر در کشور گفت: لازم است شما با رئیس جمهور ارتباط برقرار کرده و در این 

زمینه راهنمایی های لازم به رئیس جمهور شود.
وی بیان کرد: حضرت امیرالمؤمنین)ع( می فرماید حق عموم را هرگز فدای 
حق خاص نکنیم، این امر باید در امر ســطوح مدیریت کشور نیز مدنظر قرار 

گیرد، خاموشی ها در زمستان خیلی قابل قبول نیست. 
آیت ا... طباطبایی نژاد با بیان اینکه پیش از انقلاب اســلامی در کل کشــور 
7000مگاوات برق تولید می کردیم و امروزه در طول 40 سال گذشته بیش از 
85 هزار مگاوات برق تولید می کنیم، خاطرنشان کرد: این به معنای مُسکّن 
عمل کردن نظام نیســت که اخیراً برخــی بیان کرده اند، انقلاب اســلامی و 
جمهوری اســلامی ایران در عرصه های مختلف پیشرفت کرده است و این از 
معجزات الهی است، کشیدن هزاران کیلومتر راه آسفالت و رساندن گاز و برق 
به همه روستاها حتی روســتاهای چند خانواری از اقدامات و دستاوردهای 

نظام است و جزو مُسکّن عمل کردن نیست.
وی ادامه داد: این در حالی است که متأسفانه برخی اقدامات دولت، مُسکّن 
عمل کردن اســت، در امر صرفه جویــی گاز باید به فکر اقدامات اساســی و 
بنیادی باشیم، اساساً وجود و اجازه ساخت استخرها در باغ ویلاها و منازل 
 فاخر و لاکچری کاری غلط اســت و بــا پول زیاد تر گرفتن هم این مشــکل 
حل نمی شــود. امام جمعه اصفهان افزود: این خاموشی ها در کشور موجب 
نارضایتی های زیاد مردم علیه نظام و انقلاب می شــود و باید فکری عاجل 
کرد، اقدامات و دســتاوردهای 40 ساله نظام، قرص مُســکّن نیست، بلکه 

بنیادی و اساسی است.
نماینده ولی فقیه در اســتان و امام جمعه اصفهان با اشاره به شدت فحشا 

و منکرات در پیش از انقلاب اســلامی در ایران گفت: اگر حوزه های علمیه و 
انقلاب اسلامی و خیلی از نهادهای اســلامی نبودند، فحشا و منکرات خیلی 

بیشتر از حال می توانست باشد.
آیت ا... طباطبایی نژاد تصریح کرد: باید مراقــب حرف های بی ربط و با ربط 
در فضای مجازی باشــیم و پاسخ مناســب و عقلانی این حرف ها را بدهیم 
و به حال خود رها نکنیــم، چراکه خداوند تبارک و تعالــی نیز در قرآن کریم 
 نیز به حرف های بی ربطی هم که مردم در زمان نــزول قرآن کریم می  زدند، 

پاسخ داده است.
وی عنوان کرد: طبق روش و منش آیات قرآن کریم ، باید آنچه به ذهن مردم 
می آید را دسته بندی کرد و پاسخ مناسب داد، در حال حاضر بالاترین جنگی 
که موجود است، تسخیر ذهن و افکار مردم است و باید در این جنگ علما و 

روحانیون ویژه فعالیت کنند.
امام جمعه اصفهان خاطرنشان کرد: باید حرف های مردم در فضای مجازی 
و شبهات موجود در ذهن مردم را دسته بندی، آسیب شناسی و مدون پاسخ 

داد و به صورت کتاب یا نوشته ای تهیه و تولید کرد.
وی افزود: حضرت امیرالمؤمنین)ع( وقتی قرآن بر سر نیزه رفت، مظلومیت 
عجیبی در جنگ صفین داشــتند، در این زمانه نیز باید مراقب این فتنه ها و 
توطئه ها باشــیم و از مردم در هر حال مراقبت کنیم که رمز ماندگاری نظام و 

انقلاب است.
آیت ا... طباطبایی نژاد اظهار کــرد: توصیه اکید دارم حــوزه علمیه قم برای 
تسلط طلاب و روحانیون به زبان های مختلف زنده دنیا اقدام ویژه کند، این 

امر و موضوع در شرایط کنونی بسیار مهم است.

به گزارش روابط عمومی شبکه دامپزشکی شهرســتان فلاورجان، با توجه به 
اهمیت پیشگیری و مقابله با بیماری های واگیر دار با اولویت بیماری تب برفکی 
که در صورت بروز و شیوع خسارات عدیده ای را متوجه سرمایه دامی شهرستان 
و در پی آن، اســتان می نماید و نیز توجه به آموزش و ترویج اصول بهداشتی و 
قرنطینه ای به منظور رعایت الزامات بهداشتی در این زمینه، ضدعفونی بالغ بر 
33هزار و 550 مترمربع جایگاه در کنار آموزش و آگاهی بخشی به متصدیان و 
کارکنان کشتارگاه دام، میادین دام و مراکز جمع آوری شیر شهرستان صورت 
پذیرفت که در این رابطه اکیپ های شــبکه دامپزشــکی شهرستان فلاورجان 
با هماهنگی قبلی و با حضــور در این مراکز با مشــارکت و همکاری مدیران و 
کارکنان این واحدها نسبت به ضدعفونی کلیه واحدها منطبق با ضوابط سازمان 

دامپزشکی کشور و برگزاری جلسات آموزشی مبادرت نمودند.
 شایان ذکر است که رعایت اصول بهداشتی و قرنطینه ای و ضدعفونی مناسب 
در واحدهای تولیدی و مرتبط در پیشگیری و مقابله با بیماری های دامی حائز 
اهمیت بوده و نقش مؤثری را در کنار واکسیناسیون و آموزش ودر یک فرایند 
توأم در حوزه پیشــگیری و مبارزه با بیماری های واگیردار منجمله تب برفکی 
ایفا می نماید. ضمناً گزارشــات به موقع تولیدکنندگان و دامداران و ذینفعان از 
وضعیت بیماری در واحدها نقش مؤثری در شناسایی سریع عوامل بیماری زا 
و در نتیجه شکل گیری و انجام فرایندهای مبارزه با بیماری ها به دنبال داشته و 
در صیانت از سرمایه عظیم دامی دارای اهمیت قابل ملاحظه می باشد و در این 

خصوص ضروری است دامداران، تولید کنندگان و سایر عوامل مرتبط گزارشات 
خود را با قید فوریت به شبکه دامپزشکی شهرستان فلاورجان اطلاع داده تا در 
یک همکاری مشترک و با شــناخت از عوامل بیماری اقدامات لازم و مؤثر در 

این حوزه صورت پذیرد.
همچنین شــماره تلفن 1512 به عنوان دسترســی ســریع و آســان با شبکه 

دامپزشکی شهرستان فلاورجان اختصاص یافته است.

احمدرضا لاهیجان زاده، سرپرست معاونت محیط زیست دریایی و تالاب های 
 سازمان حفاظت محیط زیســت در بیست و دومین نمایشــگاه بین المللی 
محیط زیست گفت: فولاد مبارکه با ارائه دســتاوردهای محیط زیستی خود، 
حضور فعال و جامعی در بیست و دومین نمایشگاه بین المللی محیط زیست 
دارد. راه اندازی و بهره برداری از نیروگاه خورشیدی 600 مگاواتی یکی از اقدامات 
 شاخص آن است و می تواند الگویی برای ســایر صنایع بزرگ کشور باشد که

 با ورود صنایع به انرژی های پاک شــاید تا سه ســال آینده ناترازی انرژی را 
بتوانیم جبران کنیم. 

لاهیجان زاده افزود: علاوه بــر آن فولاد مبارکه در حوزه کنتــرل آلودگی هوا و 
صرفه جویی در مصرف آب اقدامات شایسته ای را انجام داده که خرید تصفیه 
پساب شــهرهای اطراف و اجرای طرح انتقال آب دریا به استان توسط فولاد 

مبارکه باعث کاهش استفاده آب از زاینده رود می شود.

مدیرعامل هلدینگ صدر تامین، اردشــیر افضلی را به عنوان سرپرست شرکت 
ذوب آهن اصفهان منصوب کرد.

به گزارش »ایراســین«، اردشــیر افضلی متولد 1344 دارای مدرک تحصیلی 
لیسانس مهندسی متالورژی )ریخته گری( و کارشناسی ارشد در رشته مدیریت 
صنعتی است که سوابقی همچون معاونت بهره برداری و معاونت تولید ذوب آهن 

اصفهان را در کارنامه کاری خود دارد.
وی همچنین در کارخانجات بخش خصوصی فولاد همچون مجتمع فولاد صنعت 
بناب، کاوه فولاد آریا و فرو سیلیســیم خمین نیز سوابق مدیریتی دارد و در امر 
مشــاوره و راهنمایی در راه اندازی شرکت های خصوصی مانند قطعات فولادی 

تهران و کلاچ قزوین فعالیت کرده است.
افضلی یک ذوب آهنی اســت که به عنوان مدیری عملگرا و مهندسی خلاق در 
صنعت فولاد شناخته می شود که پروژه بزرگ ریل ملی و طراحی و تولید اولین 
بیم بلانک ســاخت ایران در زمان مدیریت وی به نتیجه رسیده است. افضلی 

همچنین در تعویض سیستم کوره بلند شماره 2 ذوب آهن اصفهان به تکنولوژی 
اروپایی نقش محوری ایفا کرده است.

در همایشــی یک روزه با حضور مدیر مخابرات منطقه اصفهان، ابلاغیه طرح 
بشارت تحویل رؤسای مخابرات شهرستان های استان و رؤسای نواحی شهر 

اصفهان شد. 
به نقل از روابط عمومی مخابرات منطقه اصفهان، اســماعیل قربانی در جلسه 
ای که صبح روز  چهارشنبه 28 آذرماه 1403 با حضور معاونین تجاری و شبکه، 
مدیران ستادی، رؤسای مخابرات شهرستان ها و رؤسای مراکز شهر اصفهان 
در سالن اجتماعات غدیر ساختمان شــهید نیلفروشان به صورت حضوری و 
برخط برگزار شد؛ ضمن تشریح این طرح گفت: طرح بشارت پیرو ابلاغ پروژه 
برقراری یک میلیون اتصال پرسرعت بر بســتر فیبر نوری FTTH و 250 هزار 
اتصال پرسرعت VDSL تا پایان سال 1404 توسط شرکت مخابرات ایران در 
سطح استان اجرایی شده و شامل برقراری 110 هزار اتصال دسترسی پرسرعت 

فیبر نوری FTTH و VDSL در سطح استان اصفهان می باشد. 
 وی افزود: برنامــه ریزی های لازم جهــت اجرای این پروژه و دســتیابی به 
اهداف ابلاغی در اســتان انجام و نتیجه آن در قالب طرح بشــارت به مدیران 
 شهرســتان ها، مدیران مرکز اســتان و رؤســای مراکز منتخب شهر اصفهان 

ابلاغ شد.
قربانی اظهار کرد: همه معاونین، مدیران، رؤسای شهرستان ها، رؤسای مراکز و 
تمامی کارکنان مخابرات منطقه باید عزم خود را برای تحقق این طرح در سطح 
استان در راستای توسعه زیرســاخت های ارتباطی و خدمت رسانی به مردم 

عزیز جزم نمایند. 
 مدیر مخابرات منطقه اصفهان عنوان کرد: به برکت این طرح، به زودی شاهد 
تحول عظیمی در کیفیت، سرعت و پوشش زیر ساخت های مخابراتی استان 
خواهیم بود. قربانی در این جلســه ضمن تشــریح شــرایط فعلی مخابرات 
اصفهان از لحاظ تعداد سرویس تلفن ثابت، باند پهن مسی و FTTH و درآمد 
استان از این سرویس ها، بر لزوم حرکت به سمت توسعه شبکه فیبر نوری و 

افزایش دایری سرویس های پرسرعت تأکید نمود.
وی در تشریح حجم پروژه گفت: باید ظرفیتی بیش از ظرفیت کل شبکه فیبر 
نوری موجود از ابتدا تاکنون ایجاد شــود تا بتوانیم به هــدف 85 هزار اتصال 

FTTH و 25 هزار اتصال VDSL برسیم.
گفتنی است؛ در ادامه این مراســم، معاونین تجاری و شبکه مخابرات منطقه 
اصفهان به بیان جزییات بیشــتری از طرح بشارت پرداخته و استراتژی های 

اصلی این طرح را تشریح نمودند. 
 VDSL و 250 هزار اتصال FTTH لازم به ذکر است، پروژه یک میلیون اتصال 
از ابتدای آذر 1403 شروع شده و تا پایان سال 1404 ادامه دارد و عملکرد مراکز 

مخابراتی بر اساس سهمیه ابلاغی، به صورت هفتگی کنترل می شود.
همچنین در پایان این جلســه، نسخه چاپی ســند برنامه و اهداف این طرح 

تحویل مدیران شهرستان ها و نواحی شهر اصفهان گردید.

در آیینی با حضور معاون هماهنگ کننده نیروی زمینی ســپاه، سرهنگ حسن 
امینی به عنوان فرمانده جدید لشــکر 14 امام حسین)ع( معرفی شد. به گزارش 
»تســنیم«، در آســتانه ســالروز میلاد پر برکت حضرت فاطمه زهرا)س(، آیین 
تکریم و معارفه فرمانده لشــکر 14 امام حســین)ع( با حضور سردار محمدتقی 
اصانلو، معاون هماهنگ کننده نیروی زمینی ســپاه پاسداران انقلاب اسلامی و 
جمعی از فرماندهان و پیشکسوتان نیروهای مسلح برگزار شد. در این آیین از 
زحمات هفت ساله سردار محمد هاشمی پور، فرمانده سابق این لشکر تقدیر و 
طی حکمی از سوی سردار محمد پاکپور، فرمانده نیروی زمینی سپاه پاسداران 
 انقلاب اسلامی سرهنگ »حسن امینی هرندی« به عنوان فرمانده جدید لشکر 14 
امام حسین)ع( معرفی شد. امینی پیش از این جانشین لشکر 14 امام حسین)ع( 

بود و سابقه معاون هماهنگ کننده این لشکر را در کارنامه خود دارد.

استاندار اصفهان گفت: مشکلات ناوگان حمل ونقل برون شهری استان به ویژه 
کمبود ناوگان اتوبوس و فرسودگی خوروهای ســنگین باربری نیاز به تحول و 
راهکار میان بر زود بازده دارد. به گزارش »مهر«، مهدی جمالی نژاد در نشست با 
مدیر کل راهداری و حمل و نقل جاده ای و اعضای صنوف مرتبط با حمل و نقل 
برون شهری با اشاره به نقش و اهمیت حمل ونقل برون شهری اظهار کرد: یکی از 
مطالبات مهم مطرح شده دراین نشست موضوع کمبود اتوبوس های مسافربری 
و فرسودگی خودروهای سنگین باربری گزارش شد. وی افزود: به دلیل مقرون 
به صرفه نبودن هزینه کرایه مسافر بسیاری از اتوبوس ها مسیر معیشتی خود 
را تغییر داده و در شــرکت های خصوصی مشغول به کار شــده اند که قرار شد با 
هماهنگی شرکت سازنده اتوبوس میزان نیاز استان بررسی و تعدادی اتوبوس 
با سرمایه گذاری بخش خصوصی خریداری شود. استاندار اصفهان تصریح کرد: 
از دیگر مشکلات مطرح شده در این نشست فرسوده بودن خودروهای سنگین 
باربری و به تعویق افتادن دستمزد ماهیانه رانندگان این خودروها برای برخی 
شــرکت های صنعتی بود که قرار شــد اداره کل راهداری و حمل ونقل جاده ای 
نسبت به نحوه پرداخت دســتمزد به تعویق افتاده رانندگان تسهیلگری داشته 
باشد. وی ادامه داد: یکی از نکات مهم دیگر در این نشست علاوه بر طرح مسائل 
و مشکلات، ارائه راهکارها و پیشــنهادات میان بر زودبازده برای استان در حوزه 
توسعه حمل و نقل برون شهری بود. جمالی نژاد گفت: قرار شد تمامی مسائل 
و مشکلات حوزه حمل و نقل برون شهری به تفکیک دسته بندی و در نشست 

بعدی به صورت موردی با زمانبندی مشخص ظرف شش ماه احصا شود. 
به گزارش »مهر«، فرسودگی اتوبوس های برون شهری، افزایش قیمت لاستیک 
اتوبوس، مقرون به صرفه نبودم نرخ گذاری ســفر با اتوبوس، ارائه تســهیلات 
خرید لوازم یدکی، ترغیب وتشویق سرمایه گذاری در حوزه ناوگان حمل و نقل، 
خرید اتوبوس برقی، تعیین تکلیف فرسودگی کامیون و تریلی در اصفهان، لزوم 
کاهش تناژ بار، کمبود ســوخت، پرداخت نشدن دستمزد رانندگان خودروهای 
 سنگین حمل بار از مهمترین موضوعات و مطالباتی بود که با استاندار اصفهان 

در این نشست مطرح شد.

 فرمانده لشکر ۱۴ امام حسین)ع( نیروی زمینی سپاه منصوب شد

استاندار اصفهان: 

مشکلات ناوگان حمل  و نقل برون شهری طی ۶ ماه احصا شود
انتقاد امام جمعه اصفهان از افزایش خاموشی ها 

در راستای پیشگیری و مقابله با بیماری تب برفکی انجام شد؛

 ضدعفونی بیش از 33 هزار متر مربع میادین دام و مراکز جمع آوری شیر 
در شهرستان فلاورجان

سرپرست معاونت محیط زیست دریایی و تالاب های سازمان حفاظت محیط زیست:

 راه اندازی نیروگاه خورشیدی فولاد مبارکه می تواند الگویی برای سایر 
صنایع بزرگ کشور باشد سرپرست شرکت ذوب آهن اصفهان منصوب شد

اینترنت پر سرعت فیبرنوری مخابرات اصفهان در افق ۱۴۰۴

 www:zayanderoodonline.ir
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